
Predlagatelj PP - proračunska postavka + - viri obrazložitev Upoštevan predlog DA/NE
NRP - kanalizacija Cerklje ob Krki Pogrešam v NRP-ju kanalizacijo v Cerkljah. V preteklosti smo veliko govorili o vojašnici in o tem veliko prebirali v 

medijih in slišali smo, da je planiranih veliko širitev dejavnosti. V preteklosti smo bili temu že priča. Po mojih 
informacijah, vojašnica kot taka, nima zagotovljenega sistema ravnanja z odpadno vodo. Mislim, da je to 
obremenjujoče in predlagam županu, da v naslednjih pogovorih z ministrstvom za obrambo, izpostavi to kot eno 
glavno točko in v sklopu tega, iskanje rešitev za Cerklje z okolico. V tem programu, ki ga imamo trenutno, kjer 
razpolagamo s podatki do leta 2026, tega ni noter in pričakujem, da se tudi na tem področju nekaj naredi. 

DA. V proračunu dodana nova postavka 00717 Kanalizacija v KS Cerklje za izdelavo projektne dokumentacije.

Dom krajanov Cerklje ob Krki

5.000,00           

Dom krajanov Cerklje ob Krki je zajet za leti 2025 in 2026 ter naprej. Glede na pogovore, ki smo jih imeli v preteklosti,
si želimo krajani, da bi le uspeli plan tega prestaviti za leto v levo, to pomeni s štartom v letu 2024. Zavedam se, da
imamo veliko investicij, morda tudi katero, za katero bi rekli, da bolj pomembno. Sem mnenja, da v Krajevni skupnosti
Cerklje ob Krki že dolga leta čakamo na tovrstni objekt in končno smo uspeli na vseh področjih, vse deležnike, spraviti
na isto stran, tako da imamo končno zeleno luč in če je le možno, bi prosil, da se ustrezno premakne. 

Postavka 00546; NE - v letu 2024 se dodatno nameni 5.000 za izdelavo investicijske dokumentacije, pričetek gradnje ostaja v 
letu 2025.

nova PP - upravljanje gradu Pišece Želimo si in dajemo pobudo, da se v predlog proračuna 2024 uvrsti postavka sredstev namenjena upravljanju gradu 
Pišece. Na pobudo stranke se je pred 14-imi dnevi na gradu Pišece sestala skupina pobudnikov ter predstavnikov 
Občine Brežice ter Oddelka za investicije na Ministrstvu za kulturo. Ministrstvo je določilo leto 2024 za tisto, ko bo 
grad Pišece dalo v upravljanje. Ali bo to zavod iz okvira lokalne skupnosti, se pravi Občine Brežice ali pa privatniku. 
Tako v interesu Ministrstva za kulturo kot tudi deležnikov lokalnih je, da grad pride v upravljanje lokalni skupnosti, za 
kar pa je seveda  potrebno pripraviti program in predvideti sredstva ter resno pristopiti k pogovorom in pogajanjem. 
Ves čas je v delo na tem projektu vpeta tudi Krajevna skupnost Pišece in krajani so ravno tisti, ki si želijo, da to 
»uspavano lepotico« in kulturni spomenik obudimo in nekaj iz njega tudi naredimo po vseh teh letih in po vsem 
vlaganjih, ki so se zgodila vanj, s strani evropskih projektov. Prosimo za umestitev te postavke v proračun za leto 2024

Postavka 00721; DA - v letu 2024 so predvidena finančna sredstva za sofinanciranje upravljanja v višini 20.000 EUR. 

nova PP - Pleteršnikova domačija Na pobudo Zveze kulturnih društev Brežice, kot članica sveta, prosim za umestitev postavke Pleteršnikove domačije, 
iz razloga kritja stroškov upravljanja in sicer tekočega vzdrževanja. So sicer prejemniki skozi program kulture, ampak 
so žal ravno posamezniki in kulturni entuziasti tisti, ki skrbijo za Pleteršnikovo domačijo na način, da zgleda tako kot 
zgleda in da dejansko privablja ljudi na takšen način kot jih. 

NE - Pleteršnikova domačija je še vedno v privatni lasti, kar pomeni, da Občina ni niti lastnik niti upravljalec objekta.  Društvo 
Pleteršnikova domačija je prijavitelj na razpisna sredstva  iz naslova  za sofinanciranje programov ljubiteljske kulture, javnega 
razpisa za sofinanciranje drugih programov kulture in javnega razpisa za sofinanciranje ohranjanja in vzdrževanja kulturnih 
spomenikov lokalnega pomena.

3. Igor Zorčič
pločnik med Brežicam in Bukoškom Eden od naših predlogov je izgradnja pločnika med Brežicam in Bukoškom. Ta povezava, ki jo seka tudi železniška 

proga, je precej problematična z vidika prometne varnosti in zato tudi predlagamo, da do naslednje obravnave to 
uvrstite v proračun. 

NE - ni zagotovljenih sredstev v 2024/2025 (ob izgradnji obvoznice Brežice je ob njej predvidena tudi izvedba večnamenske 
poti)

Obnova cest v KS Globoko: - cestni odsek Brezje - Vitna vas,           
- cestni odsek na Piršenbregu, - razširitev mostička Blazinšek,                 
- nadaljevanje obnove ceste Globoko 

V krajevni skupnosti Globoko imamo še nekaj neasfaltiranih cest, ki so tudi v slabem stanju. Predlagali bi, da obnovo 
cestnega odseka Brezje – Vitna vas, ki poteka skozi krajevno skupnost Globoko in Bizeljsko. Slabše stanje teh cest je 
ovira za varnost in povezanost lokalne skupnost. V slabem stanju imamo še del cestnega odseka na  Piršenbregu, 
predlagamo razširitev mostička Blazinšek, Globoko in nadaljevanje obnove ceste Globoko. 

DA, delno. V proračunu dodana nova postavka 00715 Modernizacija LC pri sv. Barbari v KS Globoko, v letu 2025 v višini 90.000 
EUR. 

podpora ekološkemu kmetijstvu Povečanje sredstev za podporo ekološkega kmetijstva, saj verjamemo, da bo to spodbudilo trajnostno pridelavo 
hrane in ohranjalo okolje v naši regiji. 

NE - V novem programskem obdobju bodo zagotovljena sredstva za ekološko kmetijstvo v enakem obsegu kot so bila v
preteklem letu. Občina sofinancira izbraževanja društev, ki delujejo na tem področju. V preteklosti je bilo eno društvo in je
dejansko dobilo skoraj 100% financiranje. Nato je prišlo do nastanka še enega društva z podobnimi vsebinami in posledično
do delitev sredstev znotraj teh dveh društev. Občina daje prednost sofinanciranja društev, ki so registrirana na območju
občine Brežice. Regijska društvapa so sofinancirana za zadeve, ki se tičejo naših članov in za aktivnosti, ki se izvajajo v naši
občini

gradnja vrtca OŠ Globoko Predlagam tudi gradnjo vrtca Osnovne šole Globoko. »V skrbi za optimalne pogoje dela in razvoj otrok, se obračam na 
vas s predlogom, ki je izjemnega pomena za našo lokalno skupnost. V prihodnosti je predvidena gradnja Osnovne šole 
Globoko, torej tudi vrtca. Ker se zavedamo, da bo to velik finančni vložek, predlagamo, da se najprej uredijo prostori 
za Vrtec Osnovne šole Globoko. Trenutno se za potrebe vrtca uporabljajo trije prostori, v zgradbi osnovne šole, en 
prostor je odkupljen od bivše Pošte, še en prostor pa je v najemu in pripada Krajevni skupnosti Globoko. Takšna 
razpršenost prostora ni neugodna le za zaposlene, ampak tudi za otroke in starše, ki morajo prihajati na različne 
lokacije, ko pripeljejo otroke v vrtec. Poleg vsega tega, se obroki hrane nosijo v vse te prostore, kar predstavlja 
logistične izzive za kuhinjsko osebje. Šolarji z veseljem delijo z vrtčevskimi otroki garderobo in telovadnico. Sobivanje 
nam ne dela težav. Ponosni smo, ko se drug od drugega učimo vrednot in spoštovanja. Zaposleni vrtca delijo z učitelji 
šole skupno zbornico. Vrtec ves čas deluje pohvalno, kar je odraz predanosti zaposlenih in kakovost njihovega dela. 
Število otrok, ki se vključuje v naš vrtec se iz leta v leto povečuje. Letos smo vpisali še dodatno polovico oddelka, pri 
čemer smo v decembru zapolnili še zadnje prosto mesto. Čeprav se soočamo s prostorsko stisko tako v šoli kot v 
vrtcu, smo pred štirimi leti pristopili še k reševanju težav, ki jih ima Zavod za gluhe in naglušne Ljubljana. Manjšo 
učilnico smo namenili otrokom z avtistično motnjo, ki se že četrto leto šolajo v naših prostorih. Kljub okoliščinam, ki 
nam niso v prid, bi želela obdržati vse kar ponujamo in nikomur ne želimo zapreti vrata, zato predlagam gradnjo vrtca 
pri Osnovni šoli Globoko, ki bo omogočil združitev vseh vrtčevskih skupin pod eno streho. S tem bi zagotovili večjo 
varnost in obdobje za otroke ter olajšali organizacijo in izvedbo dejavnosti v vrtcu ter zagotovili boljše pogoje za delo 
zaposlenih. Poudariti moram, da bi tako nekaj prostorov pridobili nazaj tudi šoli. Prosim vas, da naš predlog 
obravnavate prednostno, saj bi s tem omogočili nadaljnji razvoj našega vrtca, ohranjali visoko kakovost storitev, ki jih 
ponujamo ter zadovoljujejo tako starše otrok kot zaposlene. Na koncu bi vendarle rada še povedala, da je bila ta 
pobuda dana pred 20-imi leti.«

Postavka 00105; NE - Za potrebe prenove in dograditve prostorov vrtca in šole je bila že izdelana preveritev v skladu z 
normativi. Na podlagi pridobljenih podatkov se v letu 2024 izdela idejna zasnova za dograditev in prenovo z vsemi potrebnimi 
prostori in površinami. Idejna zasnova bo podlaga za odločanje o varianti in načinu izvedbe projekta. V letu 2025 se prične z 
izdelavo projektne dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja. 

ozvočenje OŠ Globoko 5.000,00           Postavka 00105; DA -Višina postavke se zviša za 5.000 € za nabavo ozvočenja. 

projektna dokumetacija in pridobitev GD za tribuno na nogometnem stadionu V proračunu za leto 2024 vidimo, da so planirana sredstva za dokončanje določenih faz na atletskem stadionu, kar je 
zelo v redu in nujno, da ta objekt sploh lahko normalno funkcionira. V letu 2025 pa se vse investicije na tem področju 
ustavijo. To pomeni, da ostanemo brez dveh dokončanih objektov, na katerih manjka pika na i, tu so mišljene tribune, 
tako na atletskem kot tudi na nogometnem stadionu, kar je že zadeva, ki ima dolgo brado. Predlagam, da se v letu 
2024 v proračunu predvidijo sredstva vsaj za projektno dokumentacijo in pridobitev gradbenega dovoljenja za tribuno 
na nogometnem stadionu, kar bi nam najverjetneje tudi omogočalo, da bi s tribuno, ki ni primerna za ta stadion, rešili 
tako tribuno na umetni travi na istem stadionu kot mogoče tudi potrebne tribune na atletskem stadionu.

postavka 00081; NE - sredstva za izdelavo projektne dokumentacije so bila predvidena v letih 2024/2025 že v osnutku 
proračuna in ostajajo v isti višini. postavka 00412; NE V osnutku proračuna za 2024 je že 
predvidena navaba montažnih tribun na atletskem stadionu.

PRIPOMBE NA PREDLOG PRORAČUNA OBČINE BREŽICE ZA LETO 2024

1. 

Mojca Florjanič2. 

Štefanija Kržan4. 

Aleksander Gajski

1



sofinanciranje nabave protitočnih mrež za zaščito vinogradov 

100.000,00      

V zadnjih letih smo priča vse bolj neusmiljenim vremenskim razmerah, ki predvsem v kmetijstvu povzroča ogromno 
škodo in mislim, da tudi letošnje leto, ki je bilo prav tipično in med panogami, ki doživijo največjo katastrofo je ravno 
vinogradništvo, ki je eno do pomembnih panog v občini. Tako z vidika preživljanja hribovskih kmetij kot tudi glede 
urejanja in vzdrževanja naravne okolice. Če se bo res, tako kot napovedujejo meteorologi, takšno kaotično vreme 
ponavljalo iz leta v leto, potem mislim, da ta dejavnost z leti lahko celo ugasne, glede pogoje, ki jih ima. Predlagam, da 
se v proračunu odpre postavka, ki bi bila namenjena samo sofinanciranju nabave protitočnih mrež za zaščito 
vinogradov. Predlagam, sicer je to stvar strokovnih služb in župana, najmanj bi letno morali temu nameniti 100.000 
EUR in 50% sofinanciranje prijaviteljem, če želimo, da bo ta ukrep efekten. 

NE. Občina Brežice sofinancira nakup protitočnih mrež že od leta 2012, vendar ni bilo veliko zanimanja. Na letni ravni smo na
razpisu prejeli po dve vlogi, določeno leto pa nobeno. V novem programskem obdobju bo občina nadaljevala s
sofinanciranjem nakupa protitočnih mrež tako v vinogradništvu kot v sadjarstvu. Višina sredstev se je na potavki za razvojne
programe kmetij povečala in ob upoštevanjem dejstava, da se nakup traktorjev ne bo več sofinanciral, bo posledično ostalo
tudi več sredstev za druge namene. V lanskem letu je bil delež sofinanciranja protitočnih mrež v višini 23%. Kdor ima večje
površine vinogradov, se lahko prijavi na JR MKGP, ki tudi sofinancira nakup protitočnih mrež. Občinski razpis je dejansko
namenjen manjšim vinogradnikom, ki ne izpolnjujejo pogojev za prijavo na razpis MKGP, so pa tržni pridelovalci. Zaradi
navedenega je tudi  določena spodnja meja površine vinograda, ki se bo pokrival s protitočnimi mrežami  v velikosti 0,25 ha. 

sorazmerni razvoj celotne občine Sorazmerni razvoj celotne občine. Žal mislim, da ko gledamo ta proračun, vedno se velike investicije izvajajo v središču
občine, po večjih krajevnih skupnostih, medtem ko dejansko manjše krajevne skupnosti ali manjša naselja oz. vasi,
zelo težko pridejo na vrsto. Če pogledamo po proračunu je za njih na letnem nivoju namenjenih samo nekaj 10.000
EUR, kar se mi zdi, da je absolutno nesprejemljivo. Če želimo zagotavljati kolikor toliko uravnovešen razvoj občine, bi
morali v ta območja občine vlagati več. Tu mislim predvsem na cestno infrastrukturo. Nič nam ne pomeni, če ljudje, ki
tam živijo…. Če se nekje drugje vlaga v kulturne objekte, šole, če tisti, ki so najbolj oddaljeni, v določenih razmerah do
teh sploh ne morejo prti ali so te poti zelo nevarne. 

Tudi po manjših krajevnih skupnostih se izvajajo investicije v cestno infrastrukturo. Obnavljajo se tako javne poti kot tudi 
lokalne ceste, je pa prioriteta, da se obnavljajo ceste, ki so bolj prometne. Za oblikovanje celotne slike je potrebno 
obravnavati proračun kot celoto, saj so posamezne investicije po manjših KS vodene na ločenih, samostojnih postavkah.

železniški nadvoz v Brezini - izven nivojsko križanje Iz tega proračuna ni razvidno, da se bo karkoli dogajalo s strani velikih državnih projektov, ki jih pričakujemo, tu
mislim predvsem na toliko let pričakovan železniški nadvoz v Brezini – izven nivojsko križanje, za katerega je bilo v
preteklem letu obljubljeno, da se projekti delajo in da bo, a se iz proračuna tega ne vidi. Tudi nimamo ustrezne
informacije ali to bo ne. 

DA - DRSI vodi projekt za pridobitev GD, v proračunu so  napostavki 00610 rezervirana sredstva, če bi morala občina 
sodelovati pri pripravi dokumentacije. Državne investicije niso predmet proračuna občine Brežice in se praviloma, razen če 
občina ne sodeluje v delu ne odražajo v proračunu. Po pridobljenih informacijah je projekt izvennivojskega križanja (nadvoz 
Brezina) v projektiranju pri nosilcu investicije (DRSI). V letu 2024 je predvidena recenzija projekta. Na terenu so bile izvedene 
geodetske in geomehanske raziskave. 

novi most na Čatežu NE - novi most je investicija DRSI, zaradi potrebne poglobitve Save DRSI ne more nadaljevati z investicijo. Občina zagotavlja 
sredstva za odkup potrebnih zemljišč in sicer na postavki 00619 Vzhodna obvoznica Brežice-most Sava.

protipoplavna zaščita reke Bregane Upam, da bo enkrat, slej kot prej, rešena tudi protipoplavna zaščita reke Bregane, s katero rešujemo sam problem
vasi Slovenska vas in povečanja te obrne cone

NE - protipoplavna zaščita je investicija DRSV, Občina Brežice je predlagala, da se izvedejo ukrepi le na slovenski strani, vendar 
DRSV to ni potrdila zaradi vplivo na območju RH.

izgradnja začasne avtobusne postaje v Ribnici Upam, da kljub temu, da se je projekt pločnika in avtobusne postaje, ustavil zaenkrat, da se bo šlo vsaj v izgradnjo
začasne avtobusne postaje v Ribnici, ker je nujno potrebna. 

DA. V proračunu postavka 00587 Pločnik Ribnica izgradnja predvidena v letih 2024/2025.

OŠ Velika Dolina - parkirišče Edina stvar, ki je še pereča, je dokaj velik problem parkirišča, ki je zelo neustrezno, nevarno. Postavka 00606; NE - v letu 2024 je predvidena ureditev vhoda v šolo, ki ga je šola prestavila iz zahodne na severno stran. 
Ureditev parkirišč, kolikor jih je možno zagotoviti v okviru lastništva Občine Brežice, bo izvedeno po ureditvi ogrevanja z 
geosondami, kar je predvideno v letu 2025.

plaz na glavni cesti Bojsno - Župelevec Opozorila bi na še pomembnejši del, ki je v tej krajevni skupnosti spregledan in bi se ga skoraj pod »mus« moralo 
uvrstiti v proračunsko obdobje, gre za plaz na glavni cesti Bojsno – Župelevec. Verjamem župan, da si se po tej cesti 
vozil in veš, da v enem delu plaz drsi in upam, da ne bodo enkrat na tistem delu ostali tudi brez cestišča. 

Sanacija plazov je predvidena iz postavke 00181 Interventna sanacija plazov.

reševanje problematike bivalnih prostorov ostarelih Tisto pa kar smo se vsi zavezovali in pisali na svojih transparentih nekaj let nazaj in zopet pri tem volilnem času 
zadnjega obdobja je reševanje problematike bivalnih prostorov ostarelih. Ugotavljam, da ne v enem in ne v drugem 
proračunu, ne verjamem, razen Gibanje Svoboda, ki na to ves čas opozarjamo, da je nujno in potrebno za tudi tiste, ki 
enkrat postanejo nemočni in se vračajo v obdobja kot takrat, ko so se rojeval, da jim zagotovimo dostojanstveno 
starost. Apeliram, da vsi skupaj malce več energije vložimo v to, da ostarelim v različnih koncih naše lepe občine 
omogočimo, da doživijo tudi starost. 

Postavka 00722; DA – Sredstva v višini 5.000 EUR so namenjena za pripravo Strategije dolgožive družbe in za razreševanje
odprtih vprašanj vezanih na tematiko aktivnega staranja, izboljšanju kakovosti življenja starejših in uresničevanju solidarnosti
med generacijami. V strategiji bo posebna skrb namenjena področju ustvarjanja kakovostnega bivalnega okolja za aktivno
staranje (bivalni in namestitveni objekti - umestitev objektov za starejše v prostorske akte, lokacije kjer je programe mogoče
izvajati, opredelitev novih lokacij, ki se umestijo v prostorski akt, pomoč na domu, oskrbovana stanovanja, večgeneracijski
center,...), zdravo in ljudem prijazno okolje in zunanje površine, mobilnost starejših, itd. Strategija bo namenjena reševanju
izzivov, s katerimi se soočajo starejši, tako da: zagotavlja okvir za sodelovanje na tem področju, vključno s cilji, načeli,
prednostnimi nalogami, temeljnimi področji in ukrepi, ki vključujejo vse, ki so dejavni na tem področju. Vsekakor želimo, da je
Strategija več kot zapis, ki udejanja čim večji poudarek na sodobnih in alternativnih oblikah skrbi za starejše ter ob
upoštevanju trendov in ciljev Zakona o dolgotrajni oskrbi, ki poudarja deinstitucionalizacijo in spodbuja domačo oskrbo
starejših, ter zasleduje cilje prijazne, sodobne, fleksibilne in učinkovite oskrbe na domu z vsemi potrebnimi podpornimi
programi in storitvami.

8. Andreja Dušak večnamenski dom Cerklje ob Krki Prosila bi, če bi se časovnica, ki je tam prikazana, tako kot je rekel že Aleksander, premaknila na leto 2024. Postavka 00546; NE - v letu 2024 se dodatno nameni 5.000 za izdelavo investicijske dokumentacije, pričetek gradnje ostaja v 
letu 2025.

9. Fredi Žibert
škarpa na Cirniku na področju plazišča - priprava projektne dokumentacije Del škarpe je že narejen. Pojavlja se plazišče, ki ni tako intenzivno, ampak ob nalivih, ki so stalnica v zadnjih dveh letih, 

se je teren premaknil za cca 1 meter na vozišče. Ta cesta, ko se pluži, se zemlja sproti odnaša iz vozišča. Predlagali 
bomo, da se gre v pripravo projektne dokumentacije v letu 2024.

Ogled na terenu, po potrebi izdelava projektne dokumentacije iz postavke 00181 Interventna sanacija plazov.

izgradnja novega, večjega TIC-a Pri nas na Čatežu ob Savi smo mnenja, da je nujna izgradnja novega, večjega Turistično informativnega centra, s 
spremljevalnimi vsebinami, se pravi: info točka, izposoja koles, adrenaliski-pustolovski park, parkirišče za avtodome, 
večji sladkovodni akvarij, kjer bi bile zastopane ribe vrste Save in Krke, mogoče fontana penin in mogoče še kaj 
drugega. In sicer nekje na območju izvoza iz avtoceste in ob bodoči brežiški obvoznici na Čatežu ob Savi. Primer dobre 
prakse je v Murski Soboti – Expano. Občina in regija se soočata z veliko težavo kako veliki koncentraciji gostov v 
Termah Čatež predstaviti okolico izven term. Naj omenim, da se po avtocesti mimo nas pelje letno par milijonov vozil, 
da bo nova brežiška obvoznica prometno zelo obremenjena, da se mimo potencialne lokacije mimo peljejo gosti obeh 
term, tudi tisti, ki so namenjeni v Podčetrtek ali Kostanjevico. Zdi se nam pomembno, da je TIC postavljen na 
frekventni prometni lokaciji, da je lahko dostopen in viden vsem, ki se peljejo po avtocesti, v Terme Čatež ali po 
obvoznici proti Bizeljskem in Podčetrtku. Predlagamo torej centralni TIC, ki  bo predstavljal celotno ponudbo občine 
Brežice in destinacije Čatež in Posavje, ki bo sam po sebi turistično zanimiv za obisk, z zanimivimi vsebinami in to v 
bližini naših najbolj frekventnih prometnic. Na vseh ostalih obstoječih točkah, ki jih turisti obiskujejo pa predlagamo 
satelitske info točke. Občina Brežice je zelo pomemben igralec v slovenskem turističnem prostoru, zato nujno 
potrebuje turistični objekt na katerega bomo vsi ponosni. Moj predlog je, da se v proračun za leto 2024 uvrsti 
postavka Izgradnja TIC-a Brežice oz. Čatež in Posavje, da se izbere najbolj primerna lokacija in da se začne s 
spremembo prostorskega plana. 

NE. Na pobudo lokalne turistične organizacije in več turističnih ponudnikov se že dlje časa spogledujemo z lokacijo, ki bi bila
primerna za TIC na vpadnici v destinacijo Brežice, t.j. na frekventni lokaciji in vstopni točki v Brežice, s čimer bi zagotovili
ustrezne prostorske pogoje za izvajanje dejavnosti informiranja in promocije (dobro lociran in dostopen TIC, saj sem generira
predvsem veliko tujih turistov, ki potrebujejo lahko dostopno lokacijo, na vidnem mestu, brez nepotrebnega iskanja po
mestnih ulicah). Zavedamo se, da TIC predstavlja vezni člen za povezljivost ponudbe s trgom, večanje prepoznavnosti
destinacije in dodane vrednosti za skupnost. TIC je aktivna točka pri promociji destinacije tako na lokalni, regijski in
mednarodni ravni. Z direktnim podajanjem informacij in tiskanimi promocijskimi materiali zagotavlja informacije iz prve roke
in tako skrbi za razpršenost turističnih tokov, pospešuje usmerjanje aktivnosti turistov v destinaciji, ki bodo tam preživeli več
časa in tako pospešuje potrošnjo pri lokalnih ponudnikih.  
Za osrednji TIC moramo najprej najti ustrezno lokacijo, ki bo iz prostorskega načrtovanja sprejemljiva, osnutek projektnega
predloga in zunanje idejne rešitve, ki so bile že pripravljene. Za vzpostavitev pa bomo zaradi konkretnega finančnega zalogaja
iskali razpisna sredstva (EU sredstva). 

Usposobljeni informatorji in vodniki trenutno promovirajo in predstavljajo destinacijo na več lokacijah v občini: v Termah
Čatež (digitalizirana grajska sobana poleg Slaščičarne Urške), v Brežicah v Centru za obiskovalce pri vodovodnem stolpu (CZO),
v Posavskem muzeju, Mladinskem centru. Informiranje pa ves čas poteka tudi preko www.visitbrezice.si, infomatov, ki so na
voljo na treh lokacijah (pri občinski stavbi, pri počivališču za avtodome in Termah Čatež in dežurnega telefona, ki je na voljo
ves čas. V teku je tudi aktivnost za posodobitev TIC Terme Čatež, kjer bo prostor tudi za prodajo znamčenih izdelkov, ter
obogatitev TIC-a v Centru za obiskovalce (Vodovodni stolp). V preteklosti je že bil v izvajanju TIC na Bizeljskem, vendar je bila
vzpostavitev glede na stroške in obisk, nerentabilna zaradi premajhne frekvence  turistov.  

5. 

Bogdan Palovšnik6. 

dr. Stanka Preskar7. 

Ferdo Pinterič 

10. Aljoz Škrabl
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delovanje turističnih društev 

5.000,00           

Predlagam, da se postavka delovanje turističnih društev poveča iz 25.000 EUR poveča na 30.000 EUR. V primeru naše 
krajevne skupnosti, da smo lahko praznično okrasili vseh naših 7 vasi, smo morali biti najprej izbrani v participativnem 
proračunu, da smo lahko zagotovili okraske za praznično okrasitev. Zdaj ko imamo okraske, se člani turističnih društev 
zberemo v začetku decembra in začnemo najprej okraske pregledovati, stare malo popravimo in jih tako usposobimo. 
Eden prinese svojo lestev in to prostovoljno obesimo, brezplačno. Istočasno postavimo jaslice, priredimo obdaritev 
otrok, kjer otroci dobijo brezplačna darila. Podobno počnemo tudi pomladi, ko sami sadimo rože in čistimo kraj. Če 
živiš v mestu, je zgodba malo drugačna, tam nekdo pokliče Elektronik Kranjc in ta okrasi mesto. Zato smo včasih 
porabili 50.000 EUR, če se ne motim imamo danes v proračunu predlagano 30.000 EUR, kar je več kot dobijo vsa 
turistična društva v občini za svoje celoletno delovanje. Lahko bi to postavko znižali in razliko namenili za krašenje 
ostalih krajev v občini in tudi turistično takso razdelili bolj pravično po celi občini. Zato predlagam dvig postavke za 
5.000 EUR. Tako bo lahko vsak kupil 5, 6 okraskov zraven, a bodo ljudje veseli. 

DA, postavka za delovanje TD in zvez je povečana za 5.000 €.

00332 - urejanje krajev KS Čatež ob Savi Predlagam ponoven preračun postavke 00332 – urejanje krajev KS Čatež ob Savi, ker Čatežu pripada po razrezu 900 
EUR, mi imamo 7 vasi, se pravi, da imamo za urejanje krajev za celo leto cca 120 EUR na eno vas. 120 EUR se kupi laks 
in nekaj litrov bencina in nato s svojimi kosami kosimo javne površine, kar se mi zdi v današnjem času malo smešno. 
Pri nas imamo to specifiko, da je lastnik velikega dela nepremičnin država – DARS, Direkcija za infrastrukturo, Direkcija
za vode, nekaj od Republike Slovenije. Država je za urejanje svojih zemljišč zelo slab gospodar. Zato predlagam 
ponoven preračun in na kakšne način smo prišli do teh številk za urejanje krajev.  

NE-proračunska postavka 00332 Urejanje krajev KS Čatež je del finančnega načrta Krajevne skupnosti Čatež s katerim 
razpolaga KS.Krajevne skupnosti si same razporejajo višino proračunskih postavk v skladu z možnim obsegom sredstev, ki ji 
pripadajo z vsakoletnim  planom proračuna.Kadar sredstva v tekočem letu  ne zadostujejo na določeni proračunski postavki, 
je možna prerazporeditev sredstev v okviru že sprejetega finančnega  načrta. Finančni načrt je bil usklajen s KS Čatež ob Savi. 

NRP - centralni TIC Predlagam, da se vsaj v načrt razvojnih programov, v kolikor za leti 2024 in 2025 ne bo sredstev, uvrsti en 
prepoznaven, centralni turistično informacijski center, ki bo viden takoj ob vstopu v našo destinacijo in ki ga bo res 
vsak takoj opazil in se pri njemu ustavil. Tako kot je kolega že povedal, je tu pomembno, da bo za to dovolj velika 
površina, kajti gremo v smer trajnostnega, zelenega, koles. V kolesarske steze se je v zadnjem obdobju veliko vlagalo, 
tako da je prav, da imamo en dober servis izposoje koles, kar potrebujejo tudi ponudniki. 

NE. Na pobudo lokalne turistične organizacije in več turističnih ponudnikov se že dlje časa spogledujemo z lokacijo, ki bi bila
primerna za TIC na vpadnici v destinacijo Brežice, t.j. na frekventni lokaciji in vstopni točki v Brežice, s čimer bi zagotovili
ustrezne prostorske pogoje za izvajanje dejavnosti informiranja in promocije (dobro lociran in dostopen TIC, saj sem generira
predvsem veliko tujih turistov, ki potrebujejo lahko dostopno lokacijo, na vidnem mestu, brez nepotrebnega iskanja po
mestnih ulicah). Zavedamo se, da TIC predstavlja vezni člen za povezljivost ponudbe s trgom, večanje prepoznavnosti
destinacije in dodane vrednosti za skupnost. TIC je aktivna točka pri promociji destinacije tako na lokalni, regijski in
mednarodni ravni. Z direktnim podajanjem informacij in tiskanimi promocijskimi materiali zagotavlja informacije iz prve roke
in tako skrbi za razpršenost turističnih tokov, pospešuje usmerjanje aktivnosti turistov v destinaciji, ki bodo tam preživeli več
časa in tako pospešuje potrošnjo pri lokalnih ponudnikih.  
Za osrednji TIC moramo najprej najti ustrezno lokacijo, ki bo iz prostorskega načrtovanja sprejemljiva, osnutek projektnega
predloga in zunanje idejne rešitve, ki so bile že pripravljene. Za vzpostavitev pa bomo zaradi konkretnega finančnega zalogaja
iskali razpisna sredstva (EU sredstva). 

Usposobljeni informatorji in vodniki trenutno promovirajo in predstavljajo destinacijo na več lokacijah v občini: v Termah
Čatež (digitalizirana grajska sobana poleg Slaščičarne Urške), v Brežicah v Centru za obiskovalce pri vodovodnem stolpu (CZO),
v Posavskem muzeju, Mladinskem centru. Informiranje pa ves čas poteka tudi preko www.visitbrezice.si, infomatov, ki so na
voljo na treh lokacijah (pri občinski stavbi, pri počivališču za avtodome in Termah Čatež in dežurnega telefona, ki je na voljo
ves čas. V teku je tudi aktivnost za posodobitev TIC Terme Čatež, kjer bo prostor tudi za prodajo znamčenih izdelkov, ter
obogatitev TIC-a v Centru za obiskovalce (Vodovodni stolp). V preteklosti je že bil v izvajanju TIC na Bizeljskem, vendar je bila
vzpostavitev glede na stroške in obisk, nerentabilna zaradi premajhne frekvence  turistov.  

razpršeni TIC-i Poleg centralnega TIC-a pa bi bilo potrebno že prej nekaj manjših vložkov v tako imenovane razpršene TIC-e, da še 
oplemenitimo TIC v mestu, v Termah Čatež in da postavimo še kakšne infomate oz. digitalne turistično informacijske 
centra, tako na Bizeljskem kot po ostalih obronkih naše občine. 

NE. Na pobudo lokalne turistične organizacije in več turističnih ponudnikov se že dlje časa spogledujemo z lokacijo, ki bi bila
primerna za TIC na vpadnici v destinacijo Brežice, t.j. na frekventni lokaciji in vstopni točki v Brežice, s čimer bi zagotovili
ustrezne prostorske pogoje za izvajanje dejavnosti informiranja in promocije (dobro lociran in dostopen TIC, saj sem generira
predvsem veliko tujih turistov, ki potrebujejo lahko dostopno lokacijo, na vidnem mestu, brez nepotrebnega iskanja po
mestnih ulicah). Zavedamo se, da TIC predstavlja vezni člen za povezljivost ponudbe s trgom, večanje prepoznavnosti
destinacije in dodane vrednosti za skupnost. TIC je aktivna točka pri promociji destinacije tako na lokalni, regijski in
mednarodni ravni. Z direktnim podajanjem informacij in tiskanimi promocijskimi materiali zagotavlja informacije iz prve roke
in tako skrbi za razpršenost turističnih tokov, pospešuje usmerjanje aktivnosti turistov v destinaciji, ki bodo tam preživeli več
časa in tako pospešuje potrošnjo pri lokalnih ponudnikih.  
Za osrednji TIC moramo najprej najti ustrezno lokacijo, ki bo iz prostorskega načrtovanja sprejemljiva, osnutek projektnega
predloga in zunanje idejne rešitve, ki so bile že pripravljene. Za vzpostavitev pa bomo zaradi konkretnega finančnega zalogaja
iskali razpisna sredstva (EU sredstva). 

Usposobljeni informatorji in vodniki trenutno promovirajo in predstavljajo destinacijo na več lokacijah v občini: v Termah
Čatež (digitalizirana grajska sobana poleg Slaščičarne Urške), v Brežicah v Centru za obiskovalce pri vodovodnem stolpu (CZO),
v Posavskem muzeju, Mladinskem centru. Informiranje pa ves čas poteka tudi preko www.visitbrezice.si, infomatov, ki so na
voljo na treh lokacijah (pri občinski stavbi, pri počivališču za avtodome in Termah Čatež in dežurnega telefona, ki je na voljo
ves čas. V teku je tudi aktivnost za posodobitev TIC Terme Čatež, kjer bo prostor tudi za prodajo znamčenih izdelkov, ter
obogatitev TIC-a v Centru za obiskovalce (Vodovodni stolp). V preteklosti je že bil v izvajanju TIC na Bizeljskem, vendar je bila
vzpostavitev glede na stroške in obisk, nerentabilna zaradi premajhne frekvence  turistov.  

12. Vinko Ogorerevc
Cesta v Brezini Cesta v Brezini, gre za odsek cca 170 m. Cesta je v makadamski izvedbi, ima pa javno razsvetljavo, nima pa asfalta. 

Ljudje, ki to cesto uporabljajo, apelirajo, da se ta del ceste asfaltira. 
DA, predvideno na postavki 00713 Modernizacija poti v Brezini v 2024.

13. Stanko Tomše obnova cest v Stari koloniji, Brežice Bolj všeč bi mi bilo, če bi bilo v letu 2024 več namenjeno, a vsaj začetek je in prav je, da se to izvaja. V 2024 predvidena izdelava projektne dokumentacije.

14. 
CSD Brežice

nakup avtomobilov za izvajanje storitve pomoč na domu DA-Vezano na pobudo bo občina Brežice pristopila k nakupu električnega avtomobila znotraj lastnega voznega parka s 
katerim bo sledila smernicam trajnostne mobilnosti. Enega od obstoječih avtomobilov, ki so še vedno v dobri kondiciji pa bo 
predala v upravljanje izvajalcu "Pomoči na domu".

0238 - Projekti turistične infrastrukture 140.000,00      Ne, Sredstva ostajajo na lanski ravni.
00683 - Brežice, mesto festivalov 100.000,00      Ne, Sredstva ostajajo na lanski ravni.

16. KŽ 00001 - financiranje političnih strank
                 76,80   

 zagotovitev sredstev za financiranje političnih strank v skladu s sklepom 2023 DA - za zagotovitev potrebnih finančnih sredstev v skladu s Sklepom o načinu financiranja političnih strank v občini Brežice 

17. TD Kapele 00028 - etno festivali 2.000,00           zagotovitev dodatnih sredstev za izvedbo etno festivalov - Kapelski krampusi DA - zaradi tradicionalnosti izvedbe Krampus laufa, kjer gre za prireditev, ki ohranja kulturno dediščino naših krajev 

sredstva za stroške dela redno zaposlenih  predlagan 
znesek 

441.339,00 

povišanje stroškov dela zaposlenih - redna napredovanja v plačne razrede in nazive, jubilejne nagrade, zvišanje 
minimalne plače

Postavka 00064; NE - Višina predvidenih sredstev presega realizacijo iz leta 2023. Z razliko finančnih sredstev se lahko pokriva 
tudi redna 
napredovanja v plačilne razrede in jubilejne nagrade.

povišanje sredstev za dodatni zaposlitvi  predviden 
znesek 

16.755,92    
34.687,36* 

dodatna zaposlitev bibliotekarja, zaradi povečanja starosti zaposlenih, večje in daljše odsotnosti zaposlenih, povečanje
obsega dejavnosti za člane in uporabnike  * predviden za 2 zaposlitvi

Postavka 00064; NE - zaradi vse višjih materialnih stroškov in finančnih sposobnosti Občine, dodatne zaposlitve niso 
predvidene. Predlaga se sprememba v organizaciji 
dela v javnem zavodu.

18. Knjižnica Brežice

11. Katja Čanžar

Odbor za 
gospodarstvo 

15. 
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sredstva za nakup knjižničnega gradiva  predlagan 
znesek 

50.000,00 

zaradi višjih cen gradiva je predlagan višji znesek, ker želijo članom in uporabnikom zagotoviti vsaj po en izvod 
(novo)izdanega knjižničnega gradiva. Zaradi manjših sredstev že nekaj let zmanjšujemo nabavo knjižničnega gradiva. 
Poziv, da se sredstva za nakup knjižničnega gradiva povečajo oz. naj ostanejo enaka letu 2023

Postavka 00063 NE - Sredstva niso bila povišana zaradi bistvenega povišanja sredstev na proračunskih postavkah, iz katerih se 
pokrivajo materialni stroški javnih zavodov in
 povišanja sredstev za Posavsko potujočo knjižnico, ki z knjižnim gradivom osrkbuje prebivalce iz oddaljenih krajev. 

nakup OS in investicije nakup osebnega dvigala in dodatne police za gradivo Postavka 00069; DA - v letu 2024 je za dvigalo predvidena izdelava projektne dokumentacije in pridobitev morebitnega 
upravnega dovoljenja. Dobava in vgradnja dvigala je predvidena v letu 2025

19. Čatež ob Savi

00590 - Pločnik Žejno Predlagajo, da se financiranje in gradnja že začetega projekta dokončna v proračunskem obdobju 2024, 2025. 
Argumentacija: gradnja 1.faze se je začela v oktobru 2023 in poteka brez večjih z apletov in zamud; - varna udeležba 
otrok v prometu - smisel in glavni cilj projekta je čim hitreje zagotoviti otrokom in vsem ostalim varno udeležbo v 
prometu; - urejanje dvorišč ob trasi; sočasna gradnja OŠO (optika) in kabliranje NN elektro omrežja; - kontinuiteta 
gradnje in finančni okvir. predlog, da se proračun prilagodi tako, da se financiranje in gradnja pločnika Žejno zaključi v 
letih 2024 in 2025, 

DA. Predvideno na postavki 00590 Pločnik Žejno. 

20. Marko Kovačič učilnica na prostem pri OŠ dr. Jožeta Toporišiča 25.000,00        inovativen izkustveni učni prostor za učence, v katerem spoznavajo in utrjujejo različne vsebine ter sodelujejo v 
raznovrstvnih dejavnostih

Postavka 00108; DA: v letu 2024 so predvidena sredstva za realizacijo učilnice na prostem, za kar bomo pridobili ustrezna 
dovoljenja.

00624 - ureditev pokopališča Pišece 5.000,00           NE, ni zagotovljenih dodatnih sredstev.
nova podpostavka za OC - glavna cesta Orehovec (024580) cca 886m 200.000,00      DA, delno na postavki 00665.
nova postavka - Upravljanje gradu Pišece 20.330,00        podpora predlogu Komisije za upravljanje gradu Pišece Postavka 00721; DA - v letu 2024 so predvidena finančna sredstva za sofinanciranje upravljanja v višini 20.000 EUR. 

pločnik spodnji del Pišec - nadaljevanje in postavitev JR dolžina 300 m - dokumentacija in projekt NE - ni zagotovljenih sredstev.

22. 
Splošna bolnišnica 
Brežice

00537 - investicijski transferji JZ

         30.000,00   

naložba v medicinsko opremo - nakup električnih postelj; če to ne bi bilo možno, potem pa naj se sredstva namenijo 
za pomoč pri nakupu nove EMG naprave in naprave za EEG

NE - V preteklih letih so se sredstva namenjala tako za investicijski projekt, kot tudi za nakup naprav. Naprave koristijo vsi 
uporabniki storitev, ki prihajajo iz širšega območja regije. 
Glede na to, da gre za zavod, ki deluje regijsko, se pričakuje, da se bodo sredstva zagotavljala tako regijsko, kot tudi na državni 
ravni. 

0667 - obnova zaklonišč - vzdrževanje K obnovi zaklonišč je potrebno pristopiti načrtno, mnenja sem, da so vsa zaklonišča neprimerno opremljena in 
vzdrževana. Primer Krške vasi, oprema (prezračevanje) ni bila še nikoli pregledana, po letošnjih poplavah ni bila 
izvedena sanacija.

V skladu z zakonskimi predpisi je dolžan za zaklonišče skrbeti lastnik ali upravnik. V primeru navedenega je lastnikov več, zato 
je potreben najprej medsebojni dogovor ali se pristopi k obnovi in v kakšnem deležu bo posamezen to obnovo kril. 

00537 - sofinanciranje nakupa opreme v SBB
10.000,00        

podpreti nabavo opreme za otroški oddelek in radiologijo v višini vsaj 10.000,00 evrov. NE - V preteklih letih so se sredstva namenjala tako za investicijski projekt, kot tudi za nakup naprav. Naprave koristijo vsi 
uporabniki storitev, ki prihajajo iz širšega območja regije.
 Glede na to, da gre za zavod, ki deluje regijsko, se pričakuje, da se bodo sredstva zagotavljala tako regijsko, kot tudi na 
državni ravni.

Moja skupnost - sodelujem Ali se je projekt »izpel«, ali ni pravih učinkov?, deležniki gotovo še imajo interes za ta projekt. Participativni prorčaun je del proračuna občine, ki ga sooblikujejo občani, izvaja pa ga resorni oddelek po naravi projekta. 
Občina Brežice je izvajala to obliko vključevanja javnosti 4 leta. V obdobju oblikovanja predlogov kot tudi javne razprave nihče 
od občanov ali drugače, preteklo vključenih posameznikov ni podal pobude za izvajanje participativnega proračuna v letih 
2024 in 2025. Posledično menimo, da ni med občankami in občani za ti leti interesa.

00632 - javne sanitarije Predlagam, da se projekt nadgradi z zajemom padavinske vode s streh za potrebe po sanitarni vodi v tem objektu in 
za zajem vode za zalivanje rož in pranje cestišča v Brežicah (glej pripombo za Plan Komunale za leto 2024).

Postavka 00632; NE - Sanitarije se v letu 2024 zaključijo po projektu, ki ne predvideva koriščenje padavinske pode za potrebe 
po sanitarni vodi

4200 - nakup zgradb in stavb
 vsaj na 2-3 
milijone € 

V mestu Brežice, pa tudi po vaseh, se naj prične z načrtnim nakupom stavb za obrtne dejavnosti v pritličju in 
adaptacije za stanovanja v vseh gornjih etažah. Predlagam dvig teh sredstev vsaj na 2-3 milijone eur, saj so sredstva 
na prihodkovni strani proračuna odvisna skoraj izključno od števila prebivalcev (poprečnina).

NE. Občina Brežice ima oblikovane spodbude za razvoj podjetniških/ gospdoarskih dejavnosti, tako znotraj prostorskega 
načrtovanja kot z neposrednimi finančnimi inštrumenti.

? Sredstva odškodnin za letališče Cerklje ob Krki ni podatka o višini Dogovor z resornim ministrstvom opredeljuje sredstva v višini do 600.000 EUR. Sredstva so predvidena na prihodkovni strani 
kot namenska za sofinanciranje projektov lokalne infrastrukture in nakupa opreme za potrebe CZ ter GD. 

prihodek koncesnin in njihov namen Mnenja sem, da je razdelitev nepravična. Predlagam, da se sredstva delijo v 50 % : 50% na kranjsko in štajersko stran 
občine, oziroma glede na število prebivalcev.

Območje občine in posledično delovanja Občine Brežice kot inštitucije je opredeljeno. Proračun je vezan na doseganje 
skupnih ciljev območja celotne občine. Pri izvajanju le tega smo dolži slediti predpisane veljavne akte. 

00462-Dom kulture 1.000.000,00 Dom kulture ni javna služba in ni javna infrastruktura v smislu nadomestila za omejeno rabo prostora. Dom kulture že 
leta ni stavba, v kateri bi se izvajale kulturne dejavnosti, zato predlagam, da se ga nameni fakulteti za turizem, dijaški 
dom ob njem pa nameni za hostel.

Postavka 00462; NE - Dom kulture Brežice je javna kulturna infrastruktura in v objektu se skozi vse leto odvijajo različni 
dogodki (razstave, gledališke predstave, filmi, šolske predstave,...), zato je upravičeno, da se obnovijo prostori, ki bodo 
omogočali še kvalitetnejšo in raznoliko izvedbo kulturnih prireditev

00029 Državna in evropska motoristična tekmovanja 5.000,00 in 00024 
Promocija 40.000,00

motoristično tekmovanje in promocija nista v smislu namenske rabe. Postavki že vrsto let umeščeni v poglavje namenske rabe turistične taks ein koncesij od iger na srečo. Skozi izvajanje ter 
dosežene učinke to tudi vseskozi opravičujejo.

predlog kadrovskega načrta občinske uprave občine za nedoločen čas konec leta 2024 je planiranih za 4 več (od tega en funkcionar) uslužbencev, kot v letu 2022. Ni 
obrazloženo, kaj bodo delali in kakšen bo njihov doprinos.

Kadrovski načrt občinske uprave Občine Brežice za leto 2024 določa kot predlog dovoljenega števila zaposlenih za nedoločen 
čas na dan 31.12.2024 62, medtem ko je bilo dovoljeno število zaposlenih na dan 31.12.2023 61 kar je tudi dejansko število 
zaposlenih na ta dan. V opisu je podana podronejša obrazložitev. Naj izpostavimo, da gre za različni kategoriji - število 
dejansko zaposlenih in število dovoljenih zaposlenih, ki jih ni moč med sabo primerjati.

OB009-13-0013 Vzdrževanje poslovnih prostorov v KS Krška vas 300,00; OB009-
17-0016 Nakup opreme v KS Krška vas 300 €; OB009-19-0051 Vzdrževanje 
pokopališča Krška vas 300 €

s 300 evri ni mogoče narediti nič, tako ne pri nabavi opreme, še manj pri modernizaciji in vzdrževanju pokopališča na 
Velikih Malencah, ki služi štirim Krajevnim skupnostim. KS Krška vas je občinskim službam (gospodu Flajniku) že 
novembra poslala predlog, da se v letu 2024 za pokopališče na Velikih Malencah uredi dokumentacija, v letu 2025 pa 
popravilo vežice in ureditev njene okolice ter nadstrešnice

Krajevne skupnosti usklajujejo finančne načrte, vsako leto pozovemo vse KS, ki imajo oz. vzdržujejo pokopališča, da podajo 
svoje predloge za sofinanciranje obnov mrliških vežic.

OB009-21-0017 Kanalizacija Krška vas 1.813.410 € Podpiram. Glede na še neizvedeno javno naročilo, pa dvomim, da je v letu 2024 mogoče sredstva porabiti Izvedba je predvidena v letih 2024 in 2025.
OB009-18-0023 Kolesarska povezava ob R2 419(Brežice-Krška vas in Brežice - 
Čatež ob Savi) 50.000 €

Kaj je s sanacijo kolesarske steze in pločnika nasproti hišnih št. 9 in 10 na Velikih Malencah, kjer »izvira« voda? Predvidena je primerna sanacija, za katero pa je potrebno preučiti razmere in poiskati ustrezno in funkcionalno rešitev.

0179 - modernizacija JP v KS Sromlje
100.000,00      

KS Sromlje je ena od KS, ki ima najbolj hribovito območje in žal tudi razpšeno poseljenost, kar pomeni, da je potrebno 
vzdrževati in obnavljati ogoromno JP na zelo zahtevni konfiguraciji terena.

Da delno

obnova LC 024421 100.000,00      dokončanje obnove LC 024421 od regionalne ceste proti Sv. Janezu (Marof) Predvideno v sklopu postavke 00179
obnova LC na območju KS Sromlje 100.000,00      obnova lokalnih cest NE - ni zagotovljenih sredstev
oskrba s pitno vodo - naselje Sromlje - Sopote 

50.000,00        
sredstva za pridobitev GD; uporabniki na tem delu naselja Sromlje - Sopote - niso priključeni na javni vodovodni 
sistem, saj ta ne obstaja; v letu 2024 se predlaga pridobitev gradbenega dovoljenja 

Potrebno preveriti možnost priklopa na javni vodovod in pridobiti ocenjeno vrednost investicije

nogometni stadion - tribune
50.000,00        

zagotovijo sredstava za izdelavo potrebnega projekta in pridobitev grradbene dokumentacije za izgradnjo ustrezne 
tribune na glavnem nogometnem igrišču z naravno travo kot tudi na igrišču z umetno travo. 

Postavka 00081; DA - sredstva za izdelavo projektne dokumentacije za pokrite tribune na glavnem igrišču so v skupni višini 
50.000,00 € predvidena v letih 2024/2025. 

balon Brežice sanacija tartana na zaletnih stezah, cca 300m2 Postavka 00528; DA - v proračunu je predvidenih 50.000 EUR za sanacijo tartana.

00435 modernizacija cest v KS Globoko 50.000,00        Ceste v KS Globoko so dotrajane NE - ni zagotovljenih dodatnih sredstev

00625 pločnik Mali Vrh 540.000,00      zelo nevaren odsek za pešce, zato se predlaga izvedba v letu 2024;  v letu 2023 je bil dokončan projekt in opravljene 
izmere. 

NE - ni zagotovljenih dodatnih sredstev 

25. 

KS GLOBOKO26.

21. KS PIŠECE
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27. Lucija Prah 

upoštevanje hipotekarnega kredita za stanovanjski namen pri znižanju plačila 
vrtca za en dohodkovni razred 

Tako kot večina ostalih mladih družin smo bili tudi mi nedolgo nazaj pred reševanjem stanovanjske situacije. S 
partnerjem sva se odločila za nakup, do IV. faze zgrajene, stanovanjske hiše. Sledila so inštalacijska dela, ometi, tlaki, 
notranje stavbno pohištvo, fasada, opremljanje,…. marsikaj pa ostaja še za prihodnost.Finančno konstrukcijo sva 
sestavila iz privarčevanih sredstev in najetja hipotekarnega kredita, kateri nama sedaj obremenjuje precejšnji del 
družinskega proračuna. V pogovorih s prijatelji, znanci in sodelavci sem prišla do informacij, da imajo v nekaterih 
občinah po Sloveniji hipotekarni kredit uvrščen med priznane olajšave pri izračunu plačila za vrtec. Takšen način 
priznavanja olajšave imajo npr. v Novem mestu, Novi Gorici, Sežani idr

Postavka 00093; NE - Občinski svet je v 2023 s Sklepom o določitvi cen programov predšolske vzgoje v občini Brežice opredelil 
dodatne olajšave za starše z enim, 
edinim otrokom, saj so olajšave za drugega in tretjega otroka urejene na ravni države. V preteklosti  so bile na občinski ravni 
že uvedene dodatne olajšave ob reševanju stanovanjskega problema družine, a se v praksi niso potrdile. O morebitnih 
olajšavah bo lahko odločal občinski svet ob naslednjem sprejemanju cen programov predšolske vzgoje. 

Mednarodni WTA turnir v tenisu 6.000,00           DA, sredstva vključena v postavko 00481 Promocijsko turistični dogodki.
Izdelava projektne dokumentacije za teniško dvorano 25.000,00        Postavka 00720; DA -  v letu 2024 je predvidenih 20.000 EUR za potrebe izdelave projektne dokumentacije in pridobitve 

morebitnih upravnih dovoljenje. 

29. ZPTM - Katja Čanžar
00238 - aktivnosti ZPTM

100.000,00      
predlog dogodkov v letu 2024 - Dan kruha, vina in salam; Pozdrav poletju 24; Mestna promenada; Advent; 
Silvestovanje v Brežicah 

NE. Sofinanciranje dogodkov je predvideno v okviru obstoječe postavke 00238 projekti turistične infrastrukture.

umestitev razvojnega programa medgeneracijskega bivanja

5.000,00           

Občina Brežice v svoji prihodnosti potrebuje kvalitetno strategijo oz. razvojni program, kako optimalno poskrbeti za 
starostnike in kako med sabo povezati različne starostne skupine in generacije. O navedenem je razpravljal tudi 
Odbor za družbene dejavnosti. Predlagamo, da se za ta namen ustanovi posebna delovna skupina, v proračun pa 
umesti nova proračunska postavka, ki naj bo za leti 2024 in 2025 simbolična in naj predvidi stroške priprave 
razvojnega programa (leto 2024 predlog 5.000 EUR in 2025 predlog 5.000 EUR).

Postavka 00722; DA – Sredstva v višini 5.000 EUR so namenjena za pripravo Strategije dolgožive družbe in za razreševanje
odprtih vprašanj vezanih na tematiko aktivnega staranja, izboljšanju kakovosti življenja starejših in uresničevanju solidarnosti
med generacijami. V strategiji bo posebna skrb namenjena področju ustvarjanja kakovostnega bivalnega okolja za aktivno
staranje (bivalni in namestitveni objekti - umestitev objektov za starejše v prostorske akte, lokacije kjer je programe mogoče
izvajati, opredelitev novih lokacij, ki se umestijo v prostorski akt, pomoč na domu, oskrbovana stanovanja, večgeneracijski
center,...), zdravo in ljudem prijazno okolje in zunanje površine, mobilnost starejših, itd. Strategija bo namenjena reševanju
izzivov, s katerimi se soočajo starejši, tako da: zagotavlja okvir za sodelovanje na tem področju, vključno s cilji, načeli,
prednostnimi nalogami, temeljnimi področji in ukrepi, ki vključujejo vse, ki so dejavni na tem področju. Vsekakor želimo, da je
Strategija več kot zapis, ki udejanja čim večji poudarek na sodobnih in alternativnih oblikah skrbi za starejše ter ob
upoštevanju trendov in ciljev Zakona o dolgotrajni oskrbi, ki poudarja deinstitucionalizacijo in spodbuja domačo oskrbo
starejših, ter zasleduje cilje prijazne, sodobne, fleksibilne in učinkovite oskrbe na domu z vsemi potrebnimi podpornimi
programi in storitvami.

Osnovna šola Artiče Investicija v OŠ Artiče je dejansko potrebna že več kot 20 let, ob tem pa je šola utrpela tudi škodo v zadnjih naravnih 
nesrečah in v potresu, ki se je zgodil pred leti. Obnova je potrebna tudi iz vidika varnosti njenih šolarjev. Glede na 
navedeno so razlogi v smeri čimprejšnje zagotovitve sredstev za začetek investicije v obnovo OŠ Artiče več kot 
utemeljeni in verjamemo, da bo naslednji razpis tisti, ki bo omogočil čim prejšnji zagon projekta, hkrati pa smo 
prepričani, da je možno za takšen prepotreben projekt sredstva zagotoviti tudi s kreditom

Postavka 00106; DA -  v letu 2024 so  predvidena finančna sredstva za začetek pripravljalnih del ob preselitvi šolarjev v 
nadomestne prostore in ureditve potrebnih investicijsko vzdrževalnih del v nadomestnih prostorih. Ob pridobitvi sofinacerskih
sredstev se prične tudi z deli na izvedbi del rušitve, novogradnje in sanacije objekta OŠ Artiče.

pločnik ob državni cesti Urek - Hotko (Globoko)

500.000,00      

Realno ocenjujemo, da se bo v letu 2024 realiziral projekt in odkupilo zemljišča, kjer bo to nujno potrebno, zatorej bo 
v letu 2024 za to zadostovalo za 500.000 EUR sredstev, v letu 2025 pa začetek gradnje in umestitev v višini 800.000 
EUR sredstev. In kar je še pomembno dodati, je pomembnost nadaljevanja urejanja ceste od Pohance preko Artič do 
Kapel kot t.i. »dolg za uničenje ceste«, ko se je gradila avtocesta (šlo naj bi za zelo staro zavezo občanom). 

NE. Projekt se vodi v sklopu postavke 00664 Infrastrukturne ureditve ob državnih cestah. V letu 2024 se zaključuje projektna 
dokumentacija in nato pristopi k ureditvi pravice graditi na odseku Urek-Hotko, prav tako upamo, da bo DRSI sklenila 
sofinancerski sporazum k rekonstrukciji ceste, da se lahko pristopi k izvedbi. 

nova postavka - Grad Pišece

20.330,00        

 Na podlagi želje krajanov, interesa skupnosti ter tudi resornega ministrstva se je pri županu Občine Brežice formirala 
Komisija za pripravo načrta upravljanja Gradu Pišece s ciljem oživitve gradu Pišece v smeri sklenitve pogodbe o 
upravljanju med Občino Brežice in Ministrstvom za kulturo. Grad je v ponos tako kraju Pišece kot celotni Občini 
Brežice, krajani in občani pa že od njegove obnove naprej izražajo jasno željo, da grad postane tudi del življenja kraja. 
Glede gradu je v postopku intenzivna priprava programa za njegovo oživitev s strani same Komisije, ves čas pa je v 
teku tudi intenzivna komunikacija z Ministrstvom za kulturo. 

Postavka 00721; DA - v letu 2024 so predvidena finančna sredstva za sofinanciranje upravljanja v višini 20.000 EUR. 

Avtobusno postajališče Dobeno - ureditev večje varnosti prehoda LC024120
15.000,00        

Predlagana rešitev bo povečala varnost pešcev, predvsem šolarjev, ki večkrat dnevno prečkajo nevarno cesto. 
Predlagamo ureditev bodisi s talnimi ovirami za umiritev prometa (kot je urejeno na dveh mestih naprej v Cerini na 
isti lokalni cesti), z ustreznimi talnimi označbami, narisanim prehodom za pešce ali indikatorjem hitrosti voznikov

NE, predhodno je potrebno izdelati projektno dokumentacijo.

Nova postavka - preplastitev in ureditev pločnikov v Kregarjevi ulici Trnje
250.000,00      

Navedena cesta je v Trnju najbolj obremenjena in posledično tudi zelo uničena, zaradi česar je predlagana investicija 
več kot utemeljena. 

NE, ni zagotovljenih sredstev.

162 - asfaltiranje in modernizacija cest in JP v KS Bizeljsko 

100.000,00      

KS Bizeljsko zaobsega cca 185 km cest in javnih poti, veliko odsekov je neasfaltiranih, ali pa je asfalt v njih že v zelo 
slabem stanju. Prav zato gre za pobudo, da se uredijo ceste predvsem na hribovitem in strmem terenu, saj se zgodi, 
da je po poletnih nalivih ali v zimskem času po zapadlem snegu dovoz do hiš onemogočen. S tem omogočimo tudi 
lažje zimsko vzdrževanje cest in tako siguren in varen dovoz ljudem do njihovih domov. 

NE. Na postavki so zagotovljena sredstva, glede na porabo v preteklih letih. Pred izvedbo se rešujejo tudi zemljiška razmerja, 
saj je kar nekaj kategoriziranih cest v privat lasti.

207 - pločnik Stara vas od Isteniča do vulkanizerja Puba

50.000,00        

na pločnik v Stari vasi od vulkanizerja Puba do Isteniča, kjer je tudi “avtobusna postaja”, vaščani upajo in prosijo že 
več let, predvsem zaradi varne poti otrok do avtobusne postaje, saj nekateri nimajo druge izbire, kakor da hodijo ob 
državni, dokaj prometni cesti na avtobus. Verjamemo, da obstajajo določene ovire zaradi republiške ceste, vendar pa 
se sprašujemo, ali obstaja možnost, da se pri vulkanizerju Puba ali nasproti izgradi avtobusna postaja in tako pločnik 
morda celo ne bi bil potreben

NE. V proračunu so zagotovljena sredstva za izdelavo projektne dokumentacije in pridobitev mnenj soglasodajalcev (predvem 
DRSV, ki imajo nedostpne zahteve po odprtem jarku, ki v območju hiš v Sari vasi za krajane niso sprejemljive). Podana pobuda 
po umestitivi avtobusnega postajališča se bo preučila in po dogovoru z DRSI umestila v projekt.

nova postavka - dnevno varstvo starejših na vasi

10.000,00        

Tako kot v mestih se tudi na vaseh soočamo s problemom oskrbe starejše populacije. V številnih primerih so si njihovi 
otroci na domačiji ustvarili dom kot večgeneracijska družina in za starše tudi skrbijo. Ker pa jih večina hodi v službo, se 
vsak dan bolj soočajo s problemom dnevnega varstva starejših. Po naši oceni je v vasi kar nekaj že obstoječih 
objektov, ki so primerni za dnevno bivanje starejših in verjamemo, da bi našli tudi ljudi, ki jim skrb za starejše ni tuja. 
Naša pobuda v tem je, da občina podpre in sofinancira takšne projekte ter s tem pokaže, da smo pripravljeni 
pomagati starejšim tudi na vaseh in ne samo v mestih.

Glede na porabo v preteklih letih. Pred izvedbo se rešujejo tudi zemljiška razmerja, saj je kar nekaj kategoriziranih cest v
privat lasti. 

nova postavka - ureditev parkirišča na Bizeljskem

50.000,00        

Na Bizeljskem nasproti pokopališča leži parkirišče v lasti občine, katerega ureditev se čaka že nekaj let. Ob dežju je 
polno luž in blata, sicer pa parkirišče deluje bolj kot parkirni prostor za tovornjake, prikolice in avtobuse ter tako ob 
pogrebih ni prostora za udeležence in so avtomobili parkirani ob cesti. Ker je tam tudi komunalni otok, krajani želijo, 
da se parkirišče primerno uredi oziroma vzdržuje za normalen dostop do smetnjakov.

NE - V proračunu ni zagotovljenih sredstev za izgradnjo parkirišča. 

nova postavka - kanalizacija Bizeljsko
30.000,00        

Ob glavni cesti, ki pelje skozi celo Bizeljsko, je strnjena pozidava, ki je primerljiva z vsakim mestnim urbanim okoljem, 
zato je ureditev kanalizacije najbolj racionalna rešitev. Izgradnja kanalizacije se je začela že pred leti in se nato 
ustavila, zatorej podajamo pobudo za nadaljevanje oziroma začetek tega projekta.

NE - ni predvideno v letih 2024/2025.

nova postavka - telovadnica v OŠ Bizeljsko

20.000,00        

Ob izgradnji OŠ leta 2007 je bila krajanom Bizeljskega obljubljena tudi nova telovadnica, ki pa je žal ostala le obljuba. 
Telovadnica, ki je bila izgrajena leta 1976 je montažna, premajhna za igre z žogo (rokomet, nogomet, odbojka..), strop 
je prenizek. Zaradi navedenega dajemo pobudo, da se naredi korak naprej in začnemo s pripravo projekta tudi glede 
telovadnice v OŠ Bizeljsko. 

NE : Ob novogradnji OŠ Bizeljsko je bila preverjena normativna ustreznost objekta telovadnice, le ta je po takrat veljavnih 
normativih popolnoma ustrezal, zato je bil tudi zadržan. Dodatno je objekt telovadnice ustrezno toplotno zaščiten, na 
podstrešju ob investiciji, kasneje pa tudi na fasadi. 

00587 - pločnik Ribnica Izvajanje investicije pločnik Ribnica je prva na prioritetni listi programa in plana KS. Potrebno je dokončati 
pridobivanje dokumentacije in pričeti z izvajanjem del v letu 2024. Istočasno je potrebno pridobiti vsa potrebna 
soglasja in financiranje s strani DRSC v letu 2025.

DA. V proračunu postavka 00587 Pločnik Ribnica izgradnja predvidena v letih 2024/2025.

Ivan Kostevc28
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00511- vodovodna poveza ob gradnji HE Mokrice

100.000,00      

V postavki 00511so bila planirana sredstva za sanacijo in izboljšave na obstoječem vodovodnem sistemu. Stališča smo,
da je potrebno postavko ponovno uvrstiti v proračun in sanirati širši del vodovodnega omrežja, posebej tisti, kjer so še 
vedno salonitne cevi. Ob prevzemu vodovoda je v pogodbi o prevzemu omrežja zapisano, da bo v obdobju 1o let 
saniran in izboljšan celoten sistem, kar pa še vedno ni urejeno.

NE - predvideno ob izgradnji HE Mokrice.

modernizacija cest v KS Jesenice na Dolenjskem 
50.000,00        

Določeni odseki JP so vsled investicij v preteklih letih poškodovani ali v slabem stanju. Določene odseke smo planirali 
asfaltirati in posodobiti. Glede na obseg in položaj KS želimo zagotoviti enakomerno vzdrževanje in urejanje vseh JP.

Da - Delno na postavki 00714.

00606 vzdrževanje OŠ Velika Dolina 

15.000,00        

Svet KS Jesenice na Dol. in Svet OŠ Velika Dolina, sta že večkrat opozarjali na problem urejanja parkirišč pri OŠ Velika 
Dolina in drugih potrebnih ureditvah. Potrebno je urediti novi vhod v OŠ in zagotoviti dodatni parkirni prostor za 
zaposlene.Svet je stališča, da je proračunsko postavko potrebno povečati in ustrezno urediti vhod v OŠ (tlakovanje, 
asfaltiranje, robniki, nadstrešek….). Potrebno je pričeti tudi z postopki odkupa zemljišč in potrebnih dovoljenj za 
dodatne parkirne površine pri OŠ.

Postavka 00606; DA (delno)- v letu 2024 je predvidena ureditev vhoda v šolo, ki ga je šola prestavila iz zahodne na severno 
stran. Ureditev parkirišč, kolikor jih je možno zagotoviti v okviru lastništva Občine Brežice, bo izvedeno po ureditvi ogrevanja z 
geosondami kar je predvideno v letu 2025.

dodatna postavka - sanacije -posodobitve JR 40.000,00        NE - ni zagotovljenih sredstev.
dodatna postavka - ureditev lastništva in statusa neurejenih JP (naselje Koreja  
Obrežje 9) 20.000,00        

Ni predvideno v 2024/2025.

pločnik - spodnji del Pišec (nadaljevanje) in postavitev JR dolžina pločnika 330m (dokumentacija, projekt) NE - ni zagotovljenih sredstev.
odkup zemljišč za razvoj turizma v KS Pišece - avtokamp Predlog je vezan na prostorsko načrtovanje in ne konkretno na predlog proračuna Občine Brežice. 
sanacija igrišča pri OŠ Pišece

30.000,00        
Postavka 00104; DA: v letu 2024 so zagotovljena sredstva za izdelavo projektne dokumentacije in pridobivanje gradbenega 
dovoljenja. Glede na vrednost del see bo v nadaljnjih fazah usklajevalo finančna sredstva v proračunu.

AP Župjek Reševanje v sklopu postavke 00201
Ureditev pločnika (ali urejene peš cone) skozi Sela pri Dobovi - od Križa do 
Čanžarja

NE - ni zagotovljenih sredstev

odkup zemljišč in ureditev parkirnih mest za zaposlene na OŠ Velika Dolina Postavka 00606; NE - v letu 2024 je predvidena ureditev vhoda v šolo, ki ga je šola prestavila iz zahodne na severno stran. 
Ureditev parkirišč, kolikor jih je možno zagotoviti v okviru lastništva Občine Brežice, bo izvedeno po ureditvi ogrevanja z 
geosondami, kar je predvideno v letu 2025.

00184 - modernizacija cest v KS Kapele 60.000,00        JP na območju KS so potrene sanacijskih in vzdrževalnih posegov. NE - ni zagotovljenih dodatnih sredstev
00469 - pločnik Vrhje  predlagajo se 

sredstva v višini 
ocenjene 

projektantske 
vrednosti za 
predvidevno 

fazo; 

 Izgradnja pločnika Vrhje se izvaja v fazah in še ni dokončana. Projekt je namenjen prometni varnosti vseh krajanov. 
Stališče Sveta KS je, da je projekt nujno potrebno nadaljevati in predvideti sredstva, ki zadostujejo za dokončanje faze 
investicije. 

NE - ni zagotovljenih sredstev

00487 - pločnik Kapele  predlagajo se 
sredstva v višini 
ocenjene 
projektantske 
vrednosti za 
predvidevno 
fazo; 

investija je namenjena zagotavljanju prometne varnosti vseh uporabnikov, predvsem šoloobveznih otrok in je v planu 
že nekoliko let. Sredstva, ki so predvidena niso zadostna za naslednjo fazo investicije. 

NE 
Sredstva se trenutno ne povečujejo, ker DRSI še ni pristopila k podpisu sofinancerskega sporazuma za izvedbo. 

00134 - Dom krajanov Kapele 100.000,00      nujno potrebno zagotoviti sredstva za pričetek nadaljnjih faz sanacijskih del na objektu Postavka 00134; DA - v letu 2024 je predvidenih 70.000 EUR za ureditev še neurejenega dela pritličja.
nova postavka - sanacija JR v KS Kapele 20.000,00        NE - ni zagotovljenih sredstev
sanacija ceste Slogonsko - Vrhje NE - ni zagotovljenih sredstev

34. 

Komisija za pripravo 
načrta za 
upravljanje gradu 
Pišece

nova postavka - Upravljanje gradu Pišece

20.330,00        

priložena tabela, ki vključuje stroške; V letu 2024 je bila ustanovljena Komisija za pripravo načrta upravljanja gradu 
Pišece, ki je pripravila zagonske stroške upravljanja v letih 2024 in 2025, če bo občina uspešna v dogovoru z 
ministrstvom. V letu 2024 ministrstvo za kulturo predvideva dodatne zaključne investicije na gradu Pišece, zato se 
ocenjuje optimalno možno upravljenje v letu 2024 v obsegu 3 mesecev, v letu 2025 pa v celoti. 

Postavka 00721; DA - v letu 2024 so predvidena finančna sredstva za sofinanciranje upravljanja v višini 20.000 EUR. 

35. JSKD OI Brežice

program ljubiteljske kulture pri JSKD Brežice

4.000,00           

dosedanja sredstva niso več zadoščala za pokrivanje vseh stroškov, zato je prišlo do skrčenja programov. Povečanje 
PP v višini 1.500€ ne bo zadostovalo, zato se predlaga povišanje postavke še za +4.000€, saj bomo tako lahko program 
izvajali v celoti, nastopajočim pa ponudili optimalne pogoje za nastope in tekmovanja 

Postavka 00074; DA - Proračunska postavka se je povečala za skoraj 12.000 € glede na realizacijo proračunske postavke v letu 
2023. Povišana sredstva so v delu predvidena sofinanciranje JSKD OI Brežice, za izvedbo preglednih srečanj. 

00074 Programi ljubiteljske kulture predlaga se povišanje postavke vsaj v višini inflacije (l. 2022 cca 10% in l. 2023 cca 7%), saj je ljubiteljsko delovanje 
povezano tudi z materiralnimi stroški, ki so narasli do te mere, da je delovanje ljubiteljske kulture okrnjeno. 

Postavka 00074; DA - Proračunska postavka se je povečala za skoraj 12.000 € glede na realizacijo proračunske postavke v letu 
2023. Povišana sredstva so v delu predvidena sofinanciranje JSKD OI Brežice, za izvedbo preglednih srečanj. 

00642 Dom kulture Brežice 250.000,00      zagotovijo naj se vsa potrebna predlagana sredstva za rekonstrukcijo in adaptacijo Doma kulture Brežice Postavka 00462; DA- sredstva so bila že zagotovljena v osnutku proračuna,  znesek se poveča na 1.250.000 €

ureditev prometne varnosti v KS Skopice umiritev prometa: ležeči policaji, več stacionarnih merilnikov hitrosti, jasna in bolj osvetljeni prehodi za pešce, 
ureditev vsaj še enega varnega prehoda za pešče za Gorenje Skopice, zadnja avtobusna postaja 

Po potrebi reševanje iz obstoječih proračunskih postavk

osvetljeni in primerno označeni prehodi za pešce in avtobusne postaje V sklopu postavke 00205
kanalizacija v KS Skopice NE - ni predvideno v letih 2024/2025
preplastitev ceste in dotrajanih pločnikov v KS Skopice NE - ni zagotovljenih sredstev
menjave javne razsvetljave V KS Skopice imamo še vedno azbestne stebre za javno razsvetljavo, prav tako je nujna menjava energetsko potratnih 

loči s sodobno in okolju bolj prijazno led/solarno razsvetljavo
V sklopu postavke 00205

ob asfaltni poljski poti naj se doda javna razsvetljava Ob menjavi trenutne javne razsvetljave naj se na območju za vasjo, kjer je bila nedavno asfaltno lepo urejena poljska 
pot naj se doda javna razsvetljava, kjer je sedaj ni, saj se je v tem času znatno povečalo število kraj in vlomov, saj 
dostopi do kmetijskih poslopij in hiš niso osvetljen

NE - ni zagotovljenih sredstev

pločnik s kolesarsko stezi iz smeri Krške vasi do Skopic gre za konkretno prometno in nevarno cesto NE - ni zagotovljenih sredstev
postavitev uradne signalne tabe - Dobrodošli v Občini Brežice postavitev table ob vstopu v občino iz smeri Krškega, čez Vihranski most DA, postavitev bo izvedena znotraj obstoječe postavke turistične promocije. 
povišanje sredstev na PP podjetništvo za boljšo podporo lokalnim podjetjem, ki sooblikujejo delovanje občine in skrbijo za razvoj občine NE. Sredstva ostanjejo na enaki ravni kot v pereteklem letu. Za novo programsko obdobje bo sprejet nov pravilnik, ki 

opredeljeva katere ukrepe bo izvajala Občina.
ustanovitev delovne skupine za turizem Komisija naj bo ustanovljena na podlagi več javnih pozivov in na podlagi javne pobude z referencami! Skrb in 

obvezujoča naloga del. skupine naj bo, da se dosledno izvršuje akcijski načrt nove strategije za turizem
NE. Občina ima že ustanovljeno skupino za umestitev turističnih objektov  v prostor. Na osnovi Odloka o ZPTM, je določeno, 
da ima le ta področni Strokovni svet. Smo mnenja, da ni potrebe po ustanovitvi nove delovne skupine za turizem, saj že 
imamo obstoječe.

sistemska ureditev plakatnih prostorov in drugih jumbo panojev v občini V sklopu postavke 00601

nadnivojski žel. prehod v Brezini Ureditev dokumentacije (predlog projekta,oz. več le teh) za začetek gradnje nadnivojskaga žel. prehoda v Brezini, ter s
tem ureditev prometnih zamaškov v okolici

Gre za državno ureditev na območju občine Brežice. Podrobnejši odgovor podan zgoraj. 

nov most nas sotočjem Čatež - Brežice, pri Budiču Gre za državno ureditev na območju občine Brežice. 

33. KS Kapele

31. 
KS JESENICE NA 
DOLENJSKEM 

32.

Bogdan Palovšnik; 
Primož Hribšek in 

Matija Kolarič, Jure 
Žlak 

36. 
Zveza kulturnih 
društev Brežice
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uradni TIC za občino Brežice in širše Posavje V čudovitem, novem Paviljonu Vodovodnem stolpa naj se končno temu kraju primerno označi in uredi in predvsem 
nadgradi URADNI TIC za občino Brežice in širše Posavje, ki naj vključuje vse kar predstavlja našo občino in na kar smo 
ponosni. Lokalno prebivalstvo ter turisti bodo na enem mestu dobili vse kar potrebujejo in potrebujemo, na enem 
mestu, v kraju, ki je naš simbol in po katerem smo prepoznavni. Menim, da bi upravljanje TIC-a in vse kar je 
povezano z le tem moral prevzeti ZPTM, se pravi zavod, ki je iz strani Občine Brežice ustanovljen za promocijo turizma 
in ima oz. mora imeti konec koncev tudi zaposlene ljudi, ki so strokovno podkovani za promocijo turizma v naši občini, 
PMB Brežice z vso svojo ponudbo gradu in ogledov Vodovodnega stolpa in pdb. pa je lahko samo čudovita nadgradnja 
TIC-a

NE. Z vzpostavitvijo Paviljona oziroma Centra za obiskovalce (CZO), s katerim upravlja Posavski muzej Brežice (v nadaljevanju PMB) smo pridobili 
informacijski center v mestu Brežice in  ponudbeni prostor certificiranih lokalnih izdelkov in suvenirjev, ki se identificirajo s kolektivno blagovno znamko 
Brežice Selection / izbrano, ki je bila realizirana glede na Strategijo turizma Brežic do 2021. Z vzpostavitvijo kolektivne blagovne znamke, v katero je trenutno 
vključenih 26 ponudnikov s kar 124 izdelki, je pridobljena paleta kakovostnih prehranskih in rokodelskih izdelkov, ki odražajo lokalno. Javni zavodi 
pospešeno promovirajo certificirano lokalno. CZO je usmerjen v lokalno ponudbo in ponudbo spominkov območja.
Pri izvajanju turizma sledimo nacionalni strategiji turizma do 2028, ki sledi načelu »nekaj več, a veliko bolje«. »To pomeni, da želimo zmerno povečanje 
števila turistov in njihovih prenočitev, a še posebej želimo dvigniti kakovost storitev in višjo dodano vrednost. V sled zapisanem zagovarjamo več 
informacijskih točk (TIC-ev), ki so lahko pod različnim upravljanjem, naloga ZPTM pa je, da jih opolnomoči z znanjem, informacijam, gradivom. 
ZPTM in PMB imata registrirano dejavnost informiranja (63.990), odlično sodelujeta in skupaj z drugimi deležniki pripravljata ponudbo. Informatorji, ki 
podajajo informacije na turistično informacijskih centrih so večina diplomanti Fakultete za turizem UM (prva bolonjska stopnja zaključena, eden od njiju 
opravlja trenutno drugo stopnjo), eden od  njiju ima veljavno licenco lokalnega turističnega vodnika Občine Brežice, drugi pa trenutno opravlja nacionalno 
licenco za turističnega vodnika pri TGZS. Zaposleni na področja turizma se ves čas strokovno usposabljajo ter sledijo sodobnim smernicam.
Sodelovanje ZPTM in PMB pri podajanju informacij v CZO, je povzeto po dobri praksi informiranja, tako na TIC Terme Čatež (digitalizirani gradovi Posavja), 
Banovi domačiji. Pri čemer se zasleduje vsebinsko poznavanje področja, zmožnost podajanja informacij vse dni v tednu, v času prilagojenem turistom (deljen 
delovni čas), in prilagojeno kadrovskim in finančnim zmožnostim. Informiranje v Paviljonu je povezano tudi z vodenjem po Vodovodnem stolpu. 
Glede na namen za katerega je ustanovljen, opravlja PMB znotraj javne službe tudi naloge posredovanja informacij o kulturni dediščini zainteresiranim 
javnostim, zagotavlja dostopnost do gradiva, popularizira program, sodeluje z zavodi, ki v okviru svoje dejavnosti prodaja muzejske publikacije, razglednice, 
muzejske predmete, spominke in uporabne predmete ter druge izdelke. 
CZO je tako arhitekturno kot vsebinsko enotno zasnovan. Ključno izhodišče je zagotoviti prostor za servisne dejavnosti, ki so ob objektu kot je Vodovodni 
stolp nujne. Prostor je kot navedeno zasnovan enovito, z najmanj tremi funkcijami: vstopnina s trgovinico lokalnih produktov, TIC ter kavarna, za vse skupaj 
pa ustrezne sanitarije in glede na velikost prostora nekaj manjših servisnih prostorov (skladišče, prostor za garderobo zaposlenih, tehnična oprema za 
delovanje). 
Skladno z izkušnjami, pogovori z različnimi, ki upravljajo s podobno infrastrukturo in razmislekom, PMB sledi dobrim praksam, kot je npr. Pokrajinski muzej 
Maribor, ZPTM in drugimi. Na način, da so vse dejavnosti povezane v celoto, gostinski del (kavarno) pa pogodbeno upravlja zunanji sodelavec z znanjem in 
referencami s področja.
Uspešnost družnega delovanja v CZO je moč presojati le na daljši časovni rok. 
Javna zavoda (ZPTM in PMB) skupaj pripravljata tudi dogodke – degustacije – promocije za krepitev prepoznavnosti Kolektivne blagovne znamke (KBZ) in 
njenega pomena tako za ponudnike kot za ponudbo.
Celovito in neločljivo delovanje CZO je pomembno za zagotavljanje začrtane ponudbe, utrip mestnega jedra, povezovanje nepremične kulturne dediščine z 
vsebinami, razvoj delovanja zavodov, predvsem pa za dobro počutje obiskovalcev ter kakovostno izkušnjo obiska Brežic. 

investicije v Dom krajanov v Mrzlavi vasi 10.000,00        Dodatna sredstva za sanacijo tlakov. V učilnicah se preveri ali je mogoče prebrusiti in polakirati obstoječi parket, v 
predprostoru pa bi položili vinil. 

Postavka 00438; DA - proračunska postavka se poveča iz 40.000 na 50.000 EUR.

asfaltiranje občinske ceste Globočice, Subanov mlin, Čedem preveriti kataster te ceste v letu 2024. Pridobljena so pozitivna mnenja od GZ Brežice in PU Novo mesto, da je 
asfaltiranej smiselno s stališča intervencij, zaščite in reševanja. Čas intervencij do vasi Čedem, Kamence in Izvir je po 
tej cesti bistveno krajši. 

NE  - ni zagotovljenih sredstev, trenutno je predvidena obnova asfaltirane lokalne ceste Brvi - Čedem

00523 pločnik ob LC 024623 Globoko - Bojsno in rekonstrukcija ceste
400.000,00      

Glede na to, da gre hkrati za izgradnjo pločnika in rekonstrukcijo ceste, naj se pri postavki doda še beseda "in 
rekonstrukcija ceste". Vsled tega, da je bil projekt prvotno zastavljen do Bojsnega in so zemljišča že odkupljena, zato s
krajani želijo, da se zastavljen projekt v celoti realizira. 

NE  - ni zagotovljenih dodatnih sredstev

rekonstrukcija ceste LC 024623 Globoko - do mostu čez Ribjek (Globoko 42a) Investicija v gradnje pločnika in rekonstrukcija ceste se v letu 2024 in 2025 nadaljuje vse do konca Globokega, to je do 
mostu čez Ribjek do Blazinška (Globoko 42a). Ob tem naj se opravi širitev mostu, ki je dotrajan in v zelo slabem stanju
Na omenjenem odseku se je promet v zadnjih letih občutno povečal. povečalo se je število tovornih in osebnih vozil 
kot tudi kmetijske mehanizacije. Vse več je pešcev in kolesarjev. Z modernizacijo ceste na Bojsnem so se hitrosti iz 
smeri Bojsnega proti Globokoem občutno povečale, kar predstavlja dodatno varnostno tveganje. Vsi našteti dejavniki 
in deležniku ogrožajo oz. so ogroženi udeleženci v cestnem prometu, zato je nujna izgradnja pločnika vse do odcepa za
Piršenbreg (Slopno) in rekonstrukcija ceste do hišne št. Globoko 42a. V proračunu 2024 in 2025 naj se zagotovijo 
sredstva, da se ta investicija končno izpelje. Na odseku od Petana (Globoko 58) do Blazinška (GLoboko 42a) je 
potrebno urediti obcestne jarke, kajti v njih se stekajo vse padavinske in meteorne vode iz Piršenbrega. Že pri manjših 
padavinah se voda razliva po cestišču in predstavlja nevarnost udeležencem v prometu. Potrebno je urediti vsa 
odvodnjavanja in tok preusmeriti v kanale proti Lanišam do potoka Ribjek.  

Ni predvideno v letih 2024/2025

modernizacija cest v KS Globoko

50.000,00        

zaradi povečanega števila osebnih in tovornih vozil in njihove tonaže, povečanega števila vseh težjih in močnejših 
traktorjev so ceste in poti po KS Globoko v zelo slabem stanju. Veliko njih nujno potrebuje preplastitev in ustrezno 
odvodnjavanje. Veliko cest in  poti še ni asfaltiranih, zato so nujna dodatna vzdrževalna dela in dodatni navoz 
materiala. Potrebno je zagotoviti sredstva za prevoznost krajevnish cest in poti - obsekavanje vej, košnja bankin, 
ureditev cestnih propustov in bankin. Predlaga se, da se vsem krajanom in krajankam omogoči varna in urejena 
cestna povezava, kajti vsi plačujemo davke, zato je tudi pravično, da vsi pod enakimi pogoji te dobrine tudi koristimo. 

NE - ni zagotovljenih dodatnih sredstev

nova postavka - "Gabernica" kolesarska in pešpot od izvira do izliva

30.000,00        

Izdelava študije o izvedljivosti projekta ter možnosti pridobitve evropskih sredstev. Priprava idejnega projekta 
"Gabernica" kolesarska in pešpot od izvira do izliva v letu 2024 in vzporednih prijav na razpis za pridobitev sredstev 
evropskih kohezijskih skladov bi v naslednjih letih omogočila umestitev rekreacijske poti in povezave ob toku potoka 
Garbernica. Na ta način bi povezali od izvira do izliva kar 5 KS (Pišece, Globoko, Zakot_Bukošek_Trnje, Brežice in 
Dobovo). Celotno območje ob vodnem toku Gabernice, bi lahko v celoti od izvira do izliva umestili v zanimivo 
turistično zgodbo in zanimivo destinacijo. tematska pot bi bila dobrodošla tudi kot turirstična atrakcija občine Brežice. 

NI zagotovljenih sredstev

00185 modernizacija JP v KS Križe 70.000,00        v letu 2024 naj se nadaljuje modernizacija LC 024442 Križe - Sp. Šapole - Ravne, ki se je pričela v letu 2023. NE - ni zagotovljenih sredstev

00253 Vodovod Križe 

70.000,00        

Pri projektni dokumentaciji za izgradnjo vodovodnega omrežja v KS Križe in KS Pečice je bila izpuščena izgradnj 
hidrantnega omrežja, zato zahtevamo, da se le-ta vključi v projekt in sicer, da se umesti hidranta pri domu krajanov 
Križe, v centru vasi Pečice in pri SImonišku. Vrednost dodatne investicije se ocenjuje na cca 70.000€. PP se vodi v NRP 
št. OB009-11-0057 - vodovod Križe. 

NE - projekt se izvaja v skladu z projektno dokumentacijo

Dom krajanov Križe 25.000,00        potrebna je urediti ogrevanje in nabavo ter montažo stavbnega pohištva, s čimer bi objekt lahko dobil uporabno 
dovoljenje. 

NE- sredstva se ne odobrijo, ker je potrebno najprej zaključiti investicije v že pričete obnove večnamenskih objektov

00159 modernizacija cest v KS Velika Dolina
20.000,00        

Številne JP so na območju KS Velika Dolina potrebne sanacijskih in nujnih vzdrževalnih posegov. Določeni odsedki JP 
so vsled investicij v preteklih letih poškodovani ali v slabem stanju. Določene odsedke smo planirali asfaltirati in 
posodobiti. Glede na obseg in položaj KS (hribovitost), želimo zagotoviti enakomerno vzdrževanje in urejanje JP. 

NE - ni zagotovljenih dodatnih sredstev

10.000,00        urejanje dokumentacije in vzdrževanje mrliške vežice Ponikve NE. Z upravljalcem KS se preveri obstoječa dokumentacija in pristopi k ureditvi le-te. 
         10.000,00   urejanje dokumentacije za mrliško vežico Cirnik NE. Z upravljalcem KS se preveri obstoječa dokumentacija in pristopi k ureditvi le-te. 

nova PP - ureditev in postavitev AP Rajec 25.000,00        Najprej potrebno izdelati projektno dokumentacijo in zagotoviti zemljišča za gradnjo
sanacija in modernizacija LC024182 skozi naselje Brezje 80.000,00        Možno v sklopu postavke 00159
sanacija JR 20.000,00        Predvideno v sklopu postavke 00205
kamnita škarpa Cirnik LC 024161 v dolžini 110m Ogled na terenu, po potrebi izdelava projektne dokumentacije iz postavke 00181 Interventna sanacija plazov

37. 
 Martina Zlobko,     

KS SKOPICE

38. KS MRZLAVA VAS

39. 
skupina krajanov 

Globokega

40. KS KRIŽE

16039002  urejanje pokopališč in pogrebna dejavnost

41.  KS VELIKA DOLINA
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00606 OŠ Velika Dolina

15.000,00        

Svet KS Velika Dolina in Svet OŠ Velika Dolina sta že večkrat opozarjali na problem urejanja parkirišč pri OŠ Velika 
Dolina in drugih potrebnih ureditvah. Potrebno je urediti novi vhod v OŠ in zagotoviti dodatn parkirni prostor za 
zaposlene. Svet je stališča, da je potrebno proračunsko postavko povečati in ustrezno urediti vhod v OŠ (tlakovanje, 
asfaltiranje, robniki, nadstrešek...) Potrebno je pričeti tudi s postopki odkupa zemljišč in potrebnih dovoljenj za 
dodatne parkirne površine pri OŠ. 

Postavka 00606; DA (delno)- v letu 2024 je predvidena ureditev vhoda v šolo, ki ga je šola prestavila iz zahodne na severno 
stran. Ureditev parkirišč, kolikor jih je možno zagotoviti v okviru lastništva Občine Brežice, bo izvedeno po ureditvi ogrevanja z 
geosondami., kar je predvideno v letu 2025.

00689 obnova LC Janeževa gorca 200.000,00      DELNO
Obnova se predvidi v več letih. 

00162 asfaltiranje in modernizacija cest 20.000,00        NE - ni zagotovljenih dodatnih sredstev

43. 
Vaška skupnost 
Dobeno 

nevarnost prehoda LC024120 - AP Dobeno Večja preglednost ceste, ki je posledica strojno urejene razširitve brežin na obeh straneh ceste, omogoča predlednost 
in dostop otrok do avtobusne postaje, ki je bolj varen, hkrati pa ima nasprotni učinek na promet, saj vozniki skozi ta 
odsek vozijo še hitreje. Neodgovorni vozniki celo izsiljujejo prednost avtobusu, ne upočasnijo ob speljevanju avtobusa 
in večkrat zelo pozno opazijo kdaj neprevidne otroke za avtobusom, ko ta spelje. Želeli bi, da se naredi korak k 
ureditvi varne poti v šolo ter zagotovitvi varnosti otrok bodisi s pločnikom, talnimi ovirami za umiritev prometa, 
ustreznimi talnimi označbami, z narisanim prehodom za pešce, indikatorjem hitrosti voznikov. ..

NE, predhodno je potrebno izdelati projektno dokumentacijo.

00591- urejanje trgov in ulic v mestu Brežice
30.000,00        

Nevzdrževana Holyjeva steza - potrebna sanacija tlakovanja, odvodnjavanje, očiščenje zaraščenega grmičevja, trave, 
vključitev v sistem čiščenja; ureditev dostopa do Vrbine iz centra mesta (odstranitev zasebne vrtne ograje, utrditev 
poti navzdol po brežini), na dnu v Vrbini urediti kotiček za počitek, učilnico v naravi 

NE, zadeve se bodo urejale hkratno z Vrbinskimi ureditvami.

predlog za oddajo zemljišča v najem - za pošto, Križičnikova ulica 1 Drnovškov vrt - zapuščena kvalitetna zelena površin av centru mesta; občina polovična solastnica vzpodbudi ostale 
solastnike bodisi k ureditvi zemljišča v skladu z lokacijo sredi mesta ali k oddaji v najem zainteresiranemu najemniku - 
za namen ureditve v vrt, park, za potrebe otroškega igranja, delavnic, oratorija, botaničnih predstavitev... 

Zadevo bomo preučili in skladno z zmožnostmi pristopili k realizaciji.

OB009-21-0006 - Vzhodna obvoznica Brežice - most Sava

60.000,00        

ob izgradnji vzhodne obvoznice in mosta čez Savo - predhodna prestavitev habitata starih orjaških vrb - predlog, da se 
orjaška debla podrtega stoletnega drevja ne odvažajo, ampak deponirajo v zahodni del struge - iz njih bi lahko 
pognale vrbove mladice, stara debla pa bi trohnela v dobro živalskemu in rastlinskemu svetu. Ob strugi se uvede 
krožna učna sprehajalna pot, ki je dostopna na jugu s Savskega nasipa, na severu s kolesarske steze Brežice - Dobova 
ter na vzhodu z nove vzhodne obvoznice. Učna sprehajalna pot se opremi z usmerjevalnimi in informativnimi tablami 
o zgodovini Struge in o rastlinskem ter živalskem svetu. 

Za območje je sprejet Državni prostorski načrt, ki predvideva ureditve v času gradnje.

1505 pomoč in podpora ohranjanju narave vzpostavitev "Katastra urbanega drevja" za mesto Brežice, namen - upravljanje z mestno drevnino; po vzoru občin 
Škofja Loka, Velenje, Kranj, Ptuj in Kočevje; popis dreves, lociranje, izdelava karte 

Izdelan je kataster zelenih površin v mestu Brežice in arboristični načrt za grajski park z popisom vseh dreves. Zahvaljujemo se 
vam za pobudo.

ponovna vzpostavitev trgovine z lokalnimi pridelki in spominski na CPB - 
Mestna hiša

na novi lokaciji v Vodovodnem stolpu je zelo skromen nabor lokalnih izdelkov, brez prehrambenih izdelkov, ponudba 
ni prodajno atraktivno predstavljena. Predlaga se vzpostavite trgovine s spominki in lokalnimi proizvodi v obsegu 
ponudbe kot je že bila in na glavni mestni ulici, kjer je že bila. 

Z vzpostavitvijo Paviljona oziroma Centra za obiskovalce (CZO), s katerim upravlja Posavski muzej Brežicesmo pridobili 
informacijski center v mestu Brežice in  ponudbeni prostor certificiranih lokalnih izdelkov in suvenirjev, ki se identificirajo s 
kolektivno blagovno znamko Brežice Selection / izbrano, ki je bila realizirana glede na Strategijo turizma Brežic . Obseg 
ponudbe se širi mesečno, izdelki se prevzemajo na konsignacijo in ne na odkup, z namenom, da si zavod ne ustvarja 
nepotrebnih zalog, ter ne povzroča dodatnih stroškov v primeru morebitnega poteka zalog. Z vzpostavitvijo kolektivne 
blagovne znamke, v katero je trenutno vključenih 26 ponudnikov s kar 124 izdelki, je pridobljena paleta kakovostnih 
prehranskih in rokodelskih izdelkov, ki odražajo lokalno. Javni zavodi pospešeno promovirajo certificirano lokalno. CZO je 
usmerjen v lokalno ponudbo in ponudbo spominkov območja.

00408 - izobraževanje odraslih glasbena šola za odrasle - vzpostavitev oddelka za odrasle v GŠ Brežice za nekaj osnovnih instrumentov Program se morebiti lahko izvede v prihodnosti, po opravljeni poizvedbi in uskladitvi z Glasbeno šolo Brežice, ki je tudi 
morebitni izvajalec. Potrebno je upoštevati dejstvo, da MVI ni financer programa, da gre za nadstandard in bi bila določena 
šolnina. Izvedba je možna le v kolikor bi bila zagotovljena kadrovska in prostorska zmogljivost.

predlog za odkup - ob rondoju Borštnikova - Bizeljska - Maistrova občina že ima izkazano namero o odkupu parcele 348/9, k.o. Zakot. Predlagamo, da Občina odkupi še sosednje 3 
parcele (390/2, 276/1 in 375/1) zaradi dolgotrajne, preko 25-letne zanemarjenosti in zapuščenosti gradbišča, ki kazi 
glavno mestno vpadnico turističnega mesta in je nevarna mimoidočim. 

Občina sme skladno s predpisi, ki urejajo lokalno samoupravo pridobivati nepremično premoženje v takem obsegu in taki 
kakovosti, ki zagotavljata najboljše pogoje za izvrševanje njenih nalog, brez nepotrebnih zalog. Ker nakupa predmetnih 
nepremičnin ni možno uvrstiti v nobeno izmed nalog, ni ustrezne pravne podlage za predlagano izvedbo. 

Maistrova ulica 15 - območje tehnične baze KOP-a Predlaga se preselitev Tehnične baze KOP iz centra mesta na periferijo in spremembo namenske rabe v primernejšo 
centralno dejavnost ali stanovanjsko rabo in posledično prodajo zemljišč investitorjem gradnje

Ta zadeva je predmet sodnega postopka, ki je v teku.

16039003 - objekti za rekreacijo Pasji park - po zgledu večih mest po Sloveniji, bi uvedba pasjega parka bila zelo dobrodošla za lastnike psov. Uvedba 
pasjega parka - ograditev igrišča, parka; postavitev parkovne opreme, košev za smeti, klopi; postavitev igral za pse; 
uvedba pravil uporabe parka; košnja in vzdrževanje. Predlagane lokacije: Prešernova cesta 17a - za veterinarsko 
bolnico in policijsko postajo; Bizeljska cesta 45 - ob srednješolskem centru, atletskem stadionu in Pumptrack progi; 
Zaraščen gozd med atletskim stadionom, Eurospinom ter bodočim Nakupovalnim centrom Brežice

Zadevo bomo preučili in po potrebi pristopili k realizaciji. Kot najbolj primerna lokacija bi bila ob Veterinarski bolnici. Parcele 
južno od Veterinarske bolnice  je lastništvo RS. Potencialno bi bilo lahko na parceli nekdanjega sejmišča. Lokacija mora biti 
sprejemljiva tudi s strani prebivalcev, ki bi bili neposredno ob takem parku.

00601 - plakatiranje in oglaševanje na javnih mestih

30.000,00        

Brežice so nadpovprečno obremenjene s plakatnimi panoji. Sredstva naj se namenijo za izdelavo strategije zmanjšanja
oglaševanja, metodologije za regulacijo oglaševanja, za nadzor izvajanja. Podan predlog oz. kontakt prof. Darje 
Matjašec, ki že imam pripravljeno metodologijo za Kranj in Škofjo Loko

Sredstva so predvidena na postavki 00601.

predlog uvedbe javne poti na parceli javnega dobra, k.o. Trnje 215/1 Vzpostavitev javne pešpoti po parceli 215/1, ki je javno dobro, v podaljšek Trnske poti proti jugu skozi sedanjo njivo. V 
naravi je v nadaljevanju v naravi že obstoječa pot po parcelah 215/3 in 215/5 vse do regionalne ceste proti Dobovi. 
Tako bi stanovansko naselje TRnje odprli in omogočili stanovalcem peš dostop v južno obrobje mesta, do kolesarske 
steze in savskega nasipa.

Ni predvidenih sredstev v letih 2024 in 2025.

predlog za oddajo v najem - stanovanjska stavba z vrtom - Holyjeva steza 2 oživitev Holyjeve steze z oddajo v najem stavbe Holyjeva steza 2 z vrtom, ki je v lasti Občine Brežice - ureditev ulice in 
stavbe bi bila turistična pridobitev za središče Brežic.

Za izvedbo je potrebno zagotoviti vse pogoje - lastništvo, finančna sredstva itd. V zavedanju, da je povezava središča mesta s 
čudovito naravo Vrbine lahko rekreativna, učna  in turistična pridobitev za center Brežic in naravna telovadnica, bomo iskali 
vire financiranja na morebitnih EU razpisih.

00267 - vzdrževanje zelenih površin predlog za ureditev mestnega gozda ob atletskem stadionu  - k.o. Zakot, parcele: 185/1. 186, 188/1, 188/2, 188/3, 
187/2; občina kot lastnica bi morala izvesti sanitarno čiščenje gozdnega roba in sanitarno sečnjo propadlega drevja v 
gozdu. Zato bi bilo nujno očiščenje in ureditev v neke vrste mestni gozd, ki ga Brežice nimajo. 

Zadeva ne sodi pod vzdrževanje zelenih površin, se pa za to področje pripravljajo prostorski akti 

izgradnja kanalizacije v Krški vasi Upoštevano v postavki 00631H156:H173H152HH156:H176
nova postavka - ureditev pokopališča na Velikih Malencah ureditev pokopališča - nova postavka ali PP 00467 - KS Velike Malence, Mrzlava vas, Skopice in Krška vas. V letu 2024 

geodetska odmera in ureditev lastništva zemljišč. Idejna zasnova ureditve pokopališča (širitev, nadstrešnica in 
gradbena sanacja vežice, ureditev dostopnih poti, širitev za žarne pokope, prostor za raztros pepela, ograja)

Ni zagotovljenih sredstev v letih 2024 in 2025.

nova postavka - ureditev pločnika z vsemi komunalnimi vodi ob cesti proti 
Skopicam (LC 0240031)

gre za novo postavko ali v okviru kanalizacije. V letu 2024 priprava dokumentacije ob izvajanju kanalizacije tudi 
zamenjava vodovodnih cevi in drugih komunalnih vodov, ureditev pločnika. 

Ni predvideno v letih 2024/2025

ureditev občinske ceste- nedokončani del skozi Krško vas cesta Krška vas - Boršt, LC 024691 - ureditev ceste v okviru kanalizacije ali postavke 00474 ali nove postavke, 
kanalizacija, skupaj z vsemi komunalnimi vodi. Pričetek gradnje v letu 2024, dokončanje 2026. 

Ceste po katerih se bo gradilo kanalizacijsko omrežje so že upoštevane v projektni dokumentaciji.

44. Duša Najvirt Jeličić

42. KS BIZELJSKO
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legalizacija stavbe št. 1500 - magacin V povezavi z odločbo inšpektorja je naročena izdelava geodetskega postnetka in naročena izdelava dokumentacije ter 
izvedba postopka za legalizacijo objekta. V postopku je bilo potrebno določiti pripadajoča zemljišča. Občina je podprla 
predlog, da Občina kot lastnik in uporabnik okoliških zemljišč prenese v last in upravljanje KS Krška vas, ki bo 
nadaljevala s postopki za pridobitev dokumentacije za ureditev geodetskih odmer in legalizacijo objekta.                         
KS je predlagalam da občina izvede postopek za določitev upravljavca parc. št. 3474/3 (JD), katere sorazmerni del bi 
zamenjali s parc. št. 1474/4, ki je v zasebni lasti. 

Na osnovi izvedene parcelacije se izvede postopek urejanja lastništva oziroma določitve uproavljavca, na osnovi katerega bo 
možno pridobiti GD za legalizacijo nestanovanjske kmetijske stavbe.

popravek plana izvirnih prihodkov KS Krška vas - najemnine za poslovne 
prostore v stavbi KS Krška vass in grobnine

za trgovino, najemnik Market Dušak - najemnina v letnem znesku 6.600€; bivša pošta - najemnina v letnem znesku - 
3.000€; grobnine, pokopališče na Velikih Malencah - v skupnem znesku 7.500€

Da-povečani izvirni prihodki KS za 3.650,00 EUR

001803  - programi v kulturi 500,00             Da-povečana proračunska postavka 00362 za 500,00 EUR
Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem OB - za KS Krško vas pokopališče na Velikih Malencah, k.o. Čatež - zamenjava parc. št. 292/5 v površini 427m2 za del parc. št. 292/1 in 

dokup dela te parcele cca 500m2; trgovina s kmetijskim repromaterialom bivše Agrarie Brežice proizvodnja in 
trgovina, prenos lastništva na KS Krška vas po Sklepu Občinskega sveta iz leta 1999, k.o. Krška vas, parc. št. 5117 
(stavba 1551) in parc. št. 1471/5; prostori bivše pošte, oddaja v zakup z neposredno pogodbo, parc. št. 6178, stavba 
št. 1643, del stavbe št. 3, v izmeri 41,5m2; legalizacija stavbe št. 1500, parc. št. 5118, k.o. 1301 Krška vas

da-dodano v načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine 

javne površine - vključitev v načrt vzdrževanja igrišča, okoli cerkve, gradbiščna cesta HE, "mlekarska" ulica, ob Krki proti Borštu, ob kozolčku in travnik ob prostorih 
KS 

Upoštevano.

zaklonišče in kletni prostori stavbe KS urediti je potrebno zaklonišče - beljenje, pregled tehnike. Kdo bo organiziral in plačal ureditev kletnih prostorov v 
stavbi št. 1643 po poplavah (črpalna postaja, pleskanje sten in vrat) ali bo to šlo iz postavke 0703 00667 obnova 
zaklonišč. 

V skladu z zakonskimi predpisi je dolžan za zaklonišče skrbeti lastnik ali upravnik. V primeru navedenega je lastnikov več, zato 
je potreben najprej medsebojni dogovor ali se pristopi k obnovi in v kakšnem deležu bo posamezen to obnovo kril.

postavitev merilnika hitrosti na R419/1206  pri AP in družbi INO d.o.o. Zadevo bomo preučili in po potrebi pristopili k realizaciji.
*zagotavljanje organizirane oskrbe na domu - povečati zmogljivosti pokrivanja potreb Rešitve se bodo zagotavljale tekom izvajanja Zakona o dolgotrajni oskrbi v praksi.
*zagotavljanje institucionalnega varsta občanom - dograditev oz. širitev obstoječega doma starejših. Zasaditev dreves 
in s tem zastreti pogled iz doma proti pokopališču. Lokalcije za domove zagotavljati tudi na podeželju (primer: stavba 
Šešir - Stara vas Bizeljsko

Prostorski pogoji za domove na podeželju kot tudi širitev obstoječega doma starejših se bodo identificirali znotraj postavke 
Strategije dolgožive družbe.

*odprtje dementnega oddelka v DU Brežice Rešitve se bodo deloma zagotavljale tekom izvajanja Zakona o dolgotrajni oskrbi,
dodatno se bodo preverile zmožnosti za izvajanje znotraj DU Brežice

*vzpostaviti Dnevni center aktivnosti Aktivnosti Dnevnega centra zagotavlja DU Brežice, posamične aktivnosti pa se glede na prepoznane potrebe v okolju izvajajo 
preko Večgeneracijskega centra Brežice. 

*večje sofinanciranje pomoči na domu. Iz sedanjih 70% in cene 5,12€ predlagajo 90% sofinanciranje in ceno 4€ Sedanje sofinanciranje je na nivoju povprečja primerljivih občin.

*izdelati projekt na zalogo: prostorske pogoje za sobivanje starejših (priprava projektov DIIP, IP) in prijava na razpise, 
ki bodo. 

Rešitve se bodo deloma 
zagotavljale tekom izvajanja Zakona o dolgotrajni oskrbi v praksi. Prostorski pogoji za sobivanje starejših  se bodo identificirali 
notraj postavke 
Strategije dolgožive družbe, pripravili pa bomo tudi akcijski načrt izvajanja strategije z identificiranimi projekti za kandidaturo 
na razpise EU

*zagotavljanje in sofinanciranje osvežitvene vožnje avto šole starejšim Zadevo bomo preučili in po potrebi pristopili k realizaciji.
00447 - programi društev upokojencev povečanje proračunske postavke Ne, postavka ostaja na enaki vrednosti kot preteklo leto.
spomenik Osamosvojitve pri Gimnaziji Brežice prestavitev kolesarnice pred spomenikom Ni predvidena prestavitev, zgrajena je iz EU sredstev pred postavitvijo spomenika.
označitev "pitnikov" označitev s tablami Zadevo bomo preučili in v primeru zmožnosti pristopili k realizaciji.
postavitev table "TIC" NE. Za osrednji TIC moramo najprej najti ustrezno lokacijo, ki bo iz prostorskega načrtovanja sprejemljiva, osnutek 

projektnega predloga in zunanje idejne ređitve, ki so bile že pripravljenje. Za vzpostavitev pa bomo zaradi konkretnega 
finančnega zalogaja iskali razpise (EU sredstva).

postavitev klopi ob sprehajalni poti po Vrbnini, ob Savi Občina Brežice je ob potoku Struga že namestila nekaj klopi. Klopi želi občina postaviti tudi na nasip ob Savi, za kar pa še 
potekajo usklajevanja z Direkcijo RS za vode.

Medgeneracijska strategija pristopi se k pripravi strategije razvoja občine in sobivanja Sredstva v višini 5.000,00 € so namenjena za pripravo Strategije dolgožive družbe in za razreševanje odprtih vprašanj vezani 
na tematiko aktivnega staranja, izboljšanja kakovosti življenja starejših in uresničevanje solidarnosti med generacijimi.

pločnik - spodnji del Pišec  in postavitev JR v delu od hišne št. 47 do 67; dolžnina pločnika je cca 340m; projektna dokumentacija in izvedba - izvedba v letih 2025 
in 2026

Izdelana je projektna dokumentacija, po navodilih DRSI, pa je investicija ustavljena, ker pripravljajo projektno dokumentacijo 
tudi za rekonstrukcijo državne ceste.

odkup zemljišč, par. št. 314/2 in 314/4, k.o. Pišece odkup zemljišč, par. št. 314/2 in 314/4, k.o. Pišece za potrebe razvoja lokalnega turizma v KS Pišece - oživitev ideje o 
lociranju avtokampa, parkirnih prostorov za obiskovalce Pišec ter prostora za postavitev objekta za izvedbo prireditev 
in dogodkov, ki jih je v Pišecah precej, na prostem

Zadevo bomo preučili in po potrebi pristopili k realizaciji.

ureditev JR po predelih ureditev JR - od pokopališča do table Pišece (cca 200m), Zgornje Podgorje od hišne št. 79c do 43a (cca 250m), Dednja 
vas od Gostilne Petrišič do odcepa Pavlova vas hišna št. 8 (cca 600m), glavna cesta Orehovec (024580, cca 886m)

Širjenje omrežja javne razsvetljave ni predvideno, predvidena je obnova dotrajanih in energetsko potratnih svetilk.

Grad Pišece Postavka 00721; DA - v letu 2024 so predvidena finančna sredstva za sofinanciranje upravljanja v višini 20.000 EUR. 

ureditev zgradbe KS Šentlenart ureditev zgradbe KS Šentlenart - ureditev večnamenskega objekta za krajane, ob skrbi za stanovalce dveh družin, ki se 
v objektu nahajata, v smislu selitve v druge kapacitete.

NE- v letu 2024 še ni namenjenih sredstev za obnovo objekta, ker je potrebno najprej zaključiti investicije v že pričete obnove 
večnamenskih objektov; v prihodnjih letih je predvideno, da se naroči projektna rešitev 

Socialno varstvo

47. Mojca Florjanič

45. KS KRŠKA VAS

46. 
Odbor za družbene 

dejavnosti
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